
1 

 

Zapisnik 

Sa X ( desete ) redovne sjednice Skupštine opštine Dragaš, održane datuma: 29.10.2024 

 

Dnevni red 

1) Usvajanje Izvještaja o rashodima za period januar-septembar 2024. godine; 

2) Usvajanje Akcionog plana za osobe sa invaliditetom 2024-2028; I 

3) Eventualno. 

Arijeta Skeraj: Pozdrav predsjednice! Pozdrav svim članovima Skupštine! Pozdrav direktori, 

predstavnici OEBS-a, medija i sve prisutne u sali! Dobrodošli na desetu redovnu sjednicu 

(jedanaestu po redu) za 2024. godinu! Vjerujem da ste svi dobili materijal. Na ovoj sjednici imamo 

tri tačke dnevnog reda, pošto ste prihvatili poziv. Prije nego što stavimo na glasanje, da li neko 

želi da goori o dnevnom redu? 

Nedžmidin Sejdilar: Ovo je druga sednica kako nam ne šaljete materijal, a mi smo doneli odluku 

da nam šaljete materijal u fizičkoj formi. Ili možda samo ja nisam dobio materijal. Zašto to ne 

radite. Zar mislite da ove 3 tačke možemo da završimo na brzinu. Građani očekuju mnoge 

odgovore na bitna pitanja. Vi ste planirali sednicu zajedno sa predsednicom skupštine, vi ste 

unapred znali datum sednice, zašto ste zakazali sastanak, osim ako bežite od odgovornosti. 

Arijeta Skeraj: Hvala! Želi li još neko razgovarati? Ako ne, onda stavljamo na glasanje. Ko je za 

ovu agendu? Ima li prigovora? Ima li apstinencije? Sa 24 glasa za, nula protiv i nula suzdržanih, 

dnevni red je usvojen. Počnimo od prve tačke: Usvajanje Izvještaja o rashodima za period januar-

septembar 2024. Da li neko želi da razgovara u vezi ove tacke dnevnog reda? 

Driton Ademi: Pozdrav svima! Dakle, imam nekoliko kratkih tačaka o Izvještaju o rashodima. 

Vjerujem da je direktor ovdje. Na strani broj 7, direktore, na troškove komunalnih usluga - ako se 

ne varam - na troškove za smeće, koliko ja znam, troškovi za smeće su od 39 hiljada 2023. godine 

na 60 hiljada. Imam informaciju da su troškovi otpada ovdje uneseni u odjeljak o troškovima 

sahrane. A kada pogledate tabelu broj 6, isplate pogrebnih troškova su 12.900. Danas - koliko sam 

čuo, ne znam pouzdano - postoji li neki ugovor između Ekoregije i KBI-a ili zašto je povećano 

60.000? Ako je kod Islamske zajednice, bolje je izaći i objasniti. Tabela broj 7, strana 9, deponija 
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- 20 hiljada eura. Kakvo je ovo smeće. Ostala oprema - izrada poda, nabavka opreme za školu "28. 

novembar". Predsednik je na sastanku sa Kallxo.com obećao da će to biti urađeno u roku od dvije 

sedmice. Predsedniče, bolje je da mi ne kažete da ste jednom otvorili tu salu, kada je bio Festival, 

ali je bila nedovršena. Ni nakon dvije sedmice, zašto ste obećali Kallxo.com ovdje, niste ga 

otvorili. Zašto se niste dogovorili da sala bude otvorena na dan škole, 28. novembra. Dobro je reći 

da je 28. novembra, za Dan škole, bilo presijecanje vrpce. 34.000 eura za izgradnju parka u 

Brešani. Ne znam da su ta sredstva potrošena, jer je većina radova ostala nezavršena. Ne znam 

kada će ti radovi biti završeni. Plaćanje je 34.286 eura, ali radovi nisu završeni. Čak i isplate 

sudskih odluka. Direktore, pre neki dan sam imao pitanje da je i prosli mjesec u radu plata bolji 

nego pre neki dan i za nas i za gradjane, za isplate po sudskim odlukama iz kog su budzetskog 

koda ta sredstva uzetih, a to su uplate 571.820,23 eura. Hvala vam! 

Shpetim Hajredini: Zdravo, poštovana predsjedavajuća, poštovani direktori, kolege/članovi 

skupštine! Poštovani predstavnike OEBS-a, dragi građani Dragaša, sve vas pozdravljam! Sada 

moram da požurim i završim diskusiju, pošto sam vrlo brzo imao sastanak sa predsedavajućim. 

Predsednice, dobro znate da smo prije dvije sedmice dobili materijal u elektronskom obliku i znate 

da danas imamo sastanak. Bilo je dobro ne dogovoriti sljedeći sastanak danas, ili ga ostaviti sa 

rasporedom nešto kasnije ili neki drugi dan. Mi smo tu da diskutujemo i ne znamo koliko dugo 

traje diskusija, do 1, 2, 3 ili 4, moramo da vodimo diskusiju kao što smo planirali da razgovaramo 

o ovom materijalu koji nam je poslat. Ali vi ste upravo uzeli riječ i zamolili nas da ubrzamo 

diskusiju. Onda, neću stati predugo, on će postaviti par pitanja, iako se na prvo pitanje već dotakao 

moj kolega Driton. Troškovi otpada, zašto su direktori toliko porasli? Bolje je da nam date 

objašnjenje kako bismo znali zašto se to dogodilo. Naravno, vidjeli smo da se troškovi sahrane 

pojavljuju u tabeli nula-nula, ta šifra više ne postoji, uplata je prebačena na drugu šifru. Bilo je 

lijepo dobiti odgovor od vas. Još nešto što me je impresioniralo su kapitalni projekti. Pazljivo sam 

citao - naravno ne mogu da znam za druga sela, kako se zovu ulice i kako se projekti zovu, gde su 

ostali ili gde su ti projekti zavrseni, ali za selo Kuk dobro znam da pokockavanje ulice Samidin 

Emini i Šelqja e Druga, ništa nije urađeno na ova dva puta. Na ova dva puta se nije radilo, na 

ostalim putevima da. Dobro je da se prilikom planiranja budžeta za projekte pravilno obeleže 

putevi, a nazivi radova urađeni korektno i pravilno, a ne da se obeležava nešto drugo i da se radi 

negde drugde. I još nešto, dragi direktore: Vaši lični prihodi, porez na imovinu, uporedio sam, 

video sam, iznenađujete me, da ste bili veoma optimistični, mnogo prosuđujete. U 2023. godini 
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imate 278.282,28 od poreza na imovinu, dok u 2024. godini do sada imate 218 hiljada. Nešto nije 

u redu, direktore. Jesu li građani revoltirani, zašto ne plaćaju? Čekam odgovore na ova moja 

pitanja. Hvala vam! 

Qamil Kolloni: Pozdrav svima! Hvala na pitanjima! To su zaista pitanja koja stoje. Na pitanje 

Dritona Adema o otpadu i zašto ima 12 hiljada eura za sahranu, obavještavamo vas da je do prošle 

i ove godine dužnicima koji su ostali od prošle godine isplaćeno 12 hiljada eura. Ove godine smo 

razgovarali o tome da ne smijemo dobiti subvencije, a razgovarali smo i o drugim pitanjima, 

posebno o subvencijama u poljoprivredi, jer nam Vlada ne dozvoljava da to radimo kroz 

subvencije. Onda smo sklopili ugovor, kao profesionalno preduzeće koje se bavi otpadom, a ova 

plaćanja smo izvršili preko ove organizacije i nastavljamo da ih vršimo, iz razloga što nismo našli 

drugi metod i model koji će nas ekonomski sankcionisati. Iz tog razloga smo postigli cilj da 

prevaziđemo ovaj izazov, koji je prekinut na polovini ugovaranja kroz subvencije. Dakle, dio od 

12.000 eura je plaćen sredstvima koja su izdvojena od subvencija, a onda smo mi nosili ostatak i 

to se odrazilo kao nešto veći rashod. E sad, šifre otpada, imate tamo u Kapitalnim investicijama 

20 hiljada evra koje smo uložili u održavanje otpada. Imaš ga na kraju, ako hoćeš, idemo i 

pregledamo sve što je tu uloženo za otpad, za svaki. Što se tiče izgradnje parka, park je stvar koja 

se vidi i u finansijskom smislu kroz vrijednost koja je plaćena tim sredstvima. Radimo finansijske 

izvještaje o tome, ako imate pretpostavke, to su druga pitanja o kojima trebate razgovarati sa 

menadžerom ugovora. S tim u vezi, smatramo da su na osnovu Komisije i upravnika ovi radovi 

završeni i ove isplate su završene. Dritone, što se tiče isplata po sudskim odlukama, vjerujem da 

niste dobro prenijeli izvještaj, da nemamo samo kapitalne investicije, ali ovaj put nas pogađa u 

svim kategorijama. Ako mi dozvolite, recite nam detaljno kakva je naša situacija. Zahvaljujući 

zalaganju načelnika i ove vlade, uspjećemo, uz određene probleme, jer je kolektivni ugovor 

izazvao probleme ne samo našoj opštini, već i svim opštinama. Zapravo, mi smo jedina opština 

koja to prolazi malo lakše i bolje. U nekim opštinama blokiran je i platni sistem. U kategoriji Plate 

i dodaci primljeno je 202.130 eura. Robe i usluge primljeno je 61.550 eura; u opštinskim službama 

su nam oduzeti, koji su fiksni troškovi i ne mogu se uzeti, čak i ovde u ovoj kategoriji su nas uticali, 

uzeto nam je 2.773 evra. Što se tiče kapitalnih ulaganja, dobio je 571.820 eura. To jest, preveliki 

su. Godišnji iznos za našu opštinu je 838.274 evra, do danas. Ali što je još gore, najveći strah je 

koliko će nam to trebati sada u posljednjoj četvrtini. Zato što smo ugovorili kapitalna ulaganja i 

očekujemo da ćemo ispuniti svoje obaveze. Imamo robu i usluge koje prihvatamo uz punu uplatu; 
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imamo opštinske troškove električne energije koji se moraju platiti. Imamo i isplatu sahrane i mi 

smo u situaciji... i to više nije briga predsjednika i direktora finansija, već bi trebala biti briga i 

svih delegata ovdje, ako se osjećate kao predstavnika naroda. Zato što se ovde pogađaju opšti 

interesi. Ovaj ugovor nemamo zakonsku mogućnost i sposobnost da ga raskinemo ili promijenimo. 

Ovo su konačne odluke koje donosi sud i moraju se izvršiti. Dakle, kad god razgovaramo o ovom 

pitanju, to je posljedica 2015. godine, ali to moramo završiti. Teško, da, ali to se mora uraditi, jer 

drugog izlaza nemamo. Spas, za ovo imenovanje ulica znam da je u Kuku negde, kao ime ne mogu 

da ti objasnim, izvinjavam se! Što se tiče ličnih primanja, znate da smo Odlukom ove Skupštine 

doneli odluke o porezu na imovinu, odnosno na osnovu procenta smo ga smanjili za 2%. Takođe 

smo smanjili nominalnu osnovicu i možete videti da je u fakturama svaka zgrada u opštini Dragaš, 

svaka kuća, svaki građanin, zaradio više od 20% smanjenja poreza na imovinu. U stvarnosti, ovo 

smanjenje poreza na imovinu, za svakog klijenta imamo pojedinačne uplate koje su najveće uplate, 

ali vrednost nije povećana, jer smo snizili cene. Smanjenje ove cijene odrazilo se na smanjenje 

naplate poreza na imovinu. Ako uporedimo sa 2022. i 2023. godinom, naplatili smo iznos 

preostalih dugova. To se u stvari odrazilo kao povećanje budžeta. I ove godine, pošto imamo 3150 

redovnih obveznika, sada ih imamo preko 6000. Međutim, vrijednost nije povećana, jer je cijena 

snižena. Za nas je jako važno da su se građani osvijestili i počeli da plaćaju više. Zajednički smo 

odlučili o smanjenju, da bi zaštitili građane, ovo ne bi trebalo da se povećava. Postoji još jedno 

pitanje o kome želim da obavestim ovu Skupštinu: sledeće godine imamo progresivno 

oporezivanje 

Bexhet Xheladini: Poštovani, sve vas pozdravljam i želim ovoj Skupštini dobar rad! Postavljeno 

mi je nekoliko malih pitanja. Došao sam da objasnim Dritonu. Rekli su da sam prisustvovao 

inauguraciji sale. Nije tačno da je ta sala inaugurisana. Na dan kada je održana izložba šarskih 

ilirskih pasa planirano je da se ova izložba održi napolju, ali tog dana je padala velika kiša - naravno 

da ste bili tamo - kupili smo najlonke, položili ih i natjerali izložbu da to drži unutra . Planiramo 

da ga otvorimo u čast 28. novembra, iako je velika većina radova – preko 99 odsto – završena. 

Planiramo da ga otvorimo 28. novembra, to je za nas veoma važan datum. Takođe je dan škole. 

Možda vam ne smeta ako se otvori tog dana. Za Park je završeno 99% radova u Parku, a izvršena 

je i naplata radova koji su završeni. Za neke male radove koji su ostali nedovršeni, nije izvršena 

isplata, ti mali radovi su odloženi da se isplate iduće godine, a radovi moraju biti plaćeni iduće 

godine. To su izuzetno mali poslovi, dakle neki dekorativni poslovi. Hvala vam! 
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Driton Ademi: Predsednice, daću vam vrlo kratak odgovor, pošto ste bili povezani sa ovim delom. 

Dali ste obećanje Jeti Xharra, da ćemo ga nakon dvije sedmice otvoriti. Rekao si za salu. Da, ne. 

Dva pitanja koja ta sala ima: Da li imate žicu, trenutni napon gdje se puca kroz zid? Čak smo i sa 

Samidom razgovarali, da mi se može nešto desiti, da ima i stiropora. Čak i drugi dio, koji sam vas 

pitao o zaustavljanju snijega, dao je samo jednu naredbu, nije stavio ono što smo tražili i o čemu 

smo razgovarali. Ni tamo snijeg ne prestaje postepeno, ali i dalje može nanijeti štetu djeci koja 

tamo idu u školu. Hvala vam! 

Arijeta Skeraj: Hvala! Želi li neko razgovarati? Ako ne, onda stavljamo na glasanje. Ko je za 

usvajanje Izvještaja o rashodima za period januar-septembar 2024. godine? Ima li prigovora? Ima 

li apstinencije? Sa 13 glasova za, nula protiv i 3 suzdržana, usvajamo ovu tačku dnevnog reda. 

Nastavimo sa drugom tačkom: Usvajanje Akcionog plana za osobe sa invaliditetom 2024-2028. 

Agon Baxhaku: Poštovani predsedavajući, g. Bedžet Dželadini, uvaženi predsedavajuća gđa. 

Arjeta Qafleshi Skeraj, uvaženi članovi Skupštine opštine, uvaženi potpredsednik, uvaženi 

direktori i ostali prisutni. Danas imamo pred sobom dokument od posebnog značaja, Opštinski 

akcioni plan za osobe sa invaliditetom (PAK). Ovaj plan je rezultat zajedničke i kontinuirane 

posvećenosti stvaranju inkluzivnijeg i pravednijeg okruženja za sve građane naše opštine. Osobe 

sa invaliditetom čine značajan deo stanovništva opštine Dragaš. Kao društvo i kao lokalna uprava, 

imamo moralnu i zakonsku obavezu da pružimo neophodnu podršku i mogućnosti za ovu 

kategoriju građana, u skladu sa međunarodnim konvencijama i standardima, kao i 

zakonodavstvom na snazi u Republici Kosovo. Radna grupa je bila uključena u izradu ovog plana, 

koja je održala tri fizička sastanka i online sastanke kako bi razgovarali i razradili detalje ovog 

plana. Ovi sastanci su bili od suštinske važnosti da osiguramo da plan bude sveobuhvatan i da 

odražava stvarne i specifične potrebe osoba sa invaliditetom u našoj opštini. Izradu Plana 

finansirao je UNICEF, a sprovela ga je organizacija Doën Syndrome Kosova, čime je obezbeđena 

neophodna ekspertiza i podrška za njegovu implementaciju. 

Ciljevi plana su: 
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1. Unapređenje zdravstvenih i socijalnih usluga: Plan sadrži konkretne mjere za poboljšanje 

zdravstvenih i socijalnih usluga za OSI, uključujući stvaranje posebnog registra i identifikaciju 

njihovih specifičnih potreba. 

2. Poboljšanje fizičkog pristupa javnim objektima: Jedan od najvažnijih aspekata ovog plana je 

poboljšanje fizičkog pristupa javnim objektima. Cilj nam je da sve javne zgrade, uključujući škole, 

bolnice i administrativne centre, učinimo dostupnim osobama sa invaliditetom. To će uključivati 

postavljanje rampi, liftova i adaptaciju toaleta i druge infrastrukture. 

3. Obrazovanje i inkluzija: Drugi važan aspekt je poboljšanje uslova u obrazovnim ustanovama za 

inkluziju djece sa smetnjama u razvoju. Ovo uključuje izgradnju kapaciteta i stvaranje jednakih 

uslova za sve. 

4. Zapošljavanje i stručno osposobljavanje: Uključivanje osoba sa invaliditetom na tržište rada je 

suštinski cilj ovog plana. Radićemo na stvaranju finansijskih mehanizama i posebnih programa za 

stručno osposobljavanje i prekvalifikaciju. 

Osnovni principi Plana 

Opštinski akcioni plan za invalidnost je izgrađen na nekoliko glavnih principa: 

• Samoopredeljenje: Podsticanje samostalnog života i upravljanja ličnim životom od strane 

samih osoba sa invaliditetom. 

• Inkluzija i jednake mogućnosti: Osobe sa invaliditetom moraju imati jednake mogućnosti 

za učešće u svim aspektima društvenog i ekonomskog života. 

• Život bez barijera: Zgrade, transport i usluge moraju biti pristupačni svima, bez fizičkih ili 

komunikacijskih barijera . 

Za realizaciju ovog plana predviđen je budžet od 288.950,00 € za petogodišnji period, uključujući 

sredstva za svaku godinu od 2024. do 2028. Takođe ćemo tražiti podršku od organizacija civilnog 

društva, donatora i poslovnog sektora kako bismo obezbijedili dodatna sredstva i olakšali troškove 

implementacije. Ovaj plan predstavlja veliki korak naprijed ka inkluzivnijoj i pravednijoj 
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zajednici. Stoga vas sve pozivam da glasate za ovaj plan i doprinesete izgradnji bolje budućnosti 

građana sa invaliditetom u našoj opštini. Hvala vam! 

Arijeta Skeraj : Hvala! Želi li neko razgovarati sa mnom o ovoj temi? Ako ne, onda stavljamo na 

glasanje. Ko je za ovaj plan? Ima li prigovora? Ima li apstinencije? Sa 24 glasa za, nula protiv i 

nula uzdržanih, usvajamo ovaj Plan. Zatim nastavljamo sa trećom tačkom, konačnom tačkom. 

Nexhat Selaj : Poštovani predsjedniče, poštovani poslanici , poštovani građani! Svoj govor ću 

otvoriti riječima: Držite politiku dalje od škola! Citirat ću još jednom: Dalje od loših politika iz 

škola! Kada ste spomenuli riječ politika u školama, ja se baziram na mnogim činjenicama. Te 

činjenice su izvučene i sastavljene na najbolji mogući način, servirajući ovdje pred vama sve one 

službene dokumente i one prekršaje koje je počinila ova vlast, upravo direktor Uprave za 

obrazovanje. Krećemo od osnovne škole " Fetah ". Sulejmani “. Gospodine direktore , niste imali 

ni stručna znanja početkom septembra, na sjednici kada je bila predviđena samo jedna tačka 

dnevnog reda. Predložio sam da imate početak školske godine i zahvaljujući mojim skupštinskim 

kolegama svi smo se jednoglasno složili. Tada sam postavio pitanje o stanju u školama za početak 

kalendarske školske godine 2024/2025. Vaš odgovor je bio vrlo jednostavan: sami ste se obratili i 

obećali pred ovom skupštinom da je u obilasku škola sve u redu. Bilo da se radi o profesionalnom 

pogledu nastavnika, pa i po fizičkim sposobnostima škola i njihovoj opremljenosti, sve je u redu. 

Počeću od škole " Fetah ". Sulejmani “. Šta se dešava, gospodine direktore ? Rekao sam ti da sam 

neznalica u ovoj oblasti, ti si se naljutio , sad cu postaviti super direktora . Superdirektora , izdaju 

se tri redovna rješenja u roku od mjesec dana, za jedno radno mjesto. Reč je o učitelju čije ime ne 

mogu da pomenem zbog privatnosti - koji vodi treći razred, gde je godinu dana pre početka školske 

godine podneo zahtev za premeštaj iz sela Rrenc u Dragaš. Ja sam preuzeo vodstvo i preuzeo 

zakletvu od predsjedavajućeg, na prethodnim sastancima, rekli ste mi predsjedavajući, da kasnite 

sa odlukama, nova odluka je donesena , mi smo to popravili . Po kom pravnom osnovu, direktore, 

dijelite razred u dva razreda. Treće odeljenje sa dvanaest učenika, delite ga na dva odeljenja kako 

biste ispunili želje dvoje nastavnika. Jedan koga ste 17 godina videli kao primernog radnika, a 

videli ste ga kao vojnika OVK i streljali ga na ulici. A ovog drugog si uzeo za sebe, za ta politička 

obećanja, doveo si ga i stavio u školu. Svi smo tu radi prihvatanja radnika, ali ne na način da pravite 

zabunu i stvarate neprijateljstvo između dvojice kolega koji vas danas vode, koji dođe ranije u 

7:00, zgrabi dnevnik. Ako ne, suočavamo se sa stvarnim pravima u školi. Zar nije sramota da to 
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kršite , vraćate obrazovanje koje imamo kao uzorno, ne u 2000-te, nego prije 2000-te. Doveli ste 

obrazovanje na isti nivo kao kada smo srpskim represijom proterani iz školskih objekata. 

Nastavljamo, još dirljivije: Znate li, direktore, da je to u OŠ " Fetah ". Sylejmani , da li imate stalne 

pritužbe iz zajednice na ponašanje nastavnika na albanskom jeziku? Da trebamo biti ponosni što 

imamo stalne zahtjeve zajednice. Šta se dešava sa tobom, zašto ne dovedeš učiteljicu? Oni rado 

žele da nauče jezik svoje nacije - albanski jezik. Šta ćete dati pred stanovništvo? Koji si ti 

superdirektor ? Nastavljamo sa sljedećim, ali sa istom školom. Nije li šteta ostaviti djecu od dva i 

po mjeseca bez vrtića. Imate li hrabrosti doći ovdje i govoriti? Dođite ovamo suočite se sa istinom, 

ponesite pravu dokumentaciju, a ja imam sve ovo pred vama, napisano i izvučeno jedno po jedno, 

iz svake škole. Nastavljamo do škole Bresana . Rasadnik znanja, rasadnik odakle nam dolaze 

mnogi doktori, mnogi inženjeri, mnogi profesori, iz svih oblasti . Da li ste znali, super direktore , 

gdje ste postavili super nastavnika sa 40 sati nastave. Ovdje imam i kolege , nastavnike i profesore. 

Definitivno ću se obratiti Sefi . Kolega Sefidin , mi smo drugi profesori . Da li nastavnik može da 

zadrži 40 časova tokom rasporeda nastave, pošto već imamo superučitelja koga je ovaj direktor 

postavio. Riječ je o nastavniku historije, koji drži 20 redovnih sati u Bresani , a 20 redovnih sati 

istog dana, po istom rasporedu nastave, u jutarnjim satima, u Bellobradu . Nisam video takve 

slučajeve, niti sam naišao na njih, obratiću se dvojici ekonomista koje imamo, sa matematičke 

tačke gledišta, da li je moguće g. Qamili , g. Shpetimi - da za jedan dan imamo 6 sati najviše. 5 

dana čine 30 sati. Matematički, možete li me smatrati razumnim , kako se može zadržati 40 sati? 

Postoji nepisana formula, koju reditelj često spominje, dva u jedan ili tri u jedan. To je neka vrsta 

kafe, tri u jednom, ovdje dva u jednom. Ako uzmete dva dnevnika , sa jednom lekcijom. Ali put? 

Ako je sa školom, to bi reklo, ali put? Za ova pitanja obrazovanja molim, ne od opozicionih 

odbornika , nego i od vašeg stava, da svi imamo svoje sestre, imamo svoju braću, imamo svoju 

djecu. Iz ovog lošeg upravljanja , hajde da sudimo svima, bez partijske osnove. Hajde da mu svi 

sudimo, a ne dajmo partijsku podršku. Budite sigurni da će ispaštati naša djeca, oni koji su umrli , 

oni koji su preminuli , oni koji su u penziji i svi mi koji smo posvećeni kvalitetnom obrazovanju. 

Poštovani direktore, superdirektore , znate da u Osnovnoj školi u Blacu imate 20-satni redovan 

ugovor kao radnik fizike. Koliko sati ih držite tamo? Od kontakta koji sam razvio, traje samo 12 

sati u Blacu . Proveli ste 12 sati u Bresani . Zar nije sramota veka, da tih 12 sati drži profesor 

matematike - poštovane kolege! Nastavnik matematike predaje fiziku. A se dodjeljuje nastavniku 

fizike sa 20 punih sati. Ako nije, imamo dokumentaciju, sa stranicama, sa člancima, sa zakonima 
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i sve. Zar nije sramota da se mesecima prica o tome - ne sa ucina nastavnika, nego iz ugla majke - 

da nije obezbedjeno dovoljno sati za kolegu koji luta dva sata u toj skoli, jednom u toj školi. Ne 

morate ni pominjati imena. Nastavljajući onda - kad se sav dim izvuče iz ovoga šta radite - pažljivo 

sam slušao u tački dva, opštinskog zvaničnika koji je rekao da čak i međunarodne konvencije štite 

osobe sa invaliditetom. Postaviću vam jedno pitanje, draga, koje direktno utiče na direktora. Da li 

znate da imamo pet učenika sa posebnim potrebama koji putuju van opštine? Imamo ih četiri u 

Prizrenu, a jednog van regiona. Šta ćete odgovoriti , kada je roditelj koji je do sada putovao u Peć, 

iz finansijskih razloga, bio prinuđen da udalji dete iz škole. Kakav odgovor dajete ovdje? Zar nije 

glupo od ovog super direktora , koji dolazi ovdje i nema menadžerske sposobnosti da vodi ovaj 

odjel. Ako postoji nešto što je u suprotnosti sa činjenicama, komandom, tu sam. Sve 

dokumentovano, sa zakonima i članovima. Dobro si rekao da smo podijelili stotine i hiljade eura 

- nemoj, Qamile, poboljšat ćeš me - za prevoz učenika. Da, mislim da je bilo 118 hiljada, nisam 

siguran. Zar ovaj super direktor ne bi mogao podijeliti još 5 hiljada eura, koji su godinama plaćeni. 

Ali, politika ovog načelnika, da napada nastavnike, upravo one koji nisu u njegovoj poziciji, u 

njegovoj stranci, dešavaju se ove stvari koje trpe djecu. Vjekovna je sramota da majka, otac, danas 

ima zatvoreno slijepo dijete. Ovdje sam vrlo siguran da postoje ljudi koji nude pomoć sa moralne 

tačke gledišta. Ali gdje su ostale institucije? Obećali ste da će tenderi za drva u školama biti doneti 

na vreme. Nalazimo se na visokoj kontinentalnoj nadmorskoj visini, preko hiljadu metara. Kako 

da znamo kakvo nas vrijeme čeka? U škole još nije dovezen nijedan metar/kubik drva. Obećali ste 

da će oni biti sprovedeni, tender će biti raspisan u februaru ili martu, a završiće se na leto. Šta se 

sada dešava? Opet ću citirati riječ: Držite politiku dalje od škole! Stradaćemo - saborci - ili sa 

pozicije ili iz opozicije. Neka slušaju građani, neka sluša i dijaspora, koja je vredno radila za ovu 

promjenu. Vjerujem da je postigao svoj cilj. Izmjena je napravljena. Nisam stručnjak u raznim 

oblastima da bih govorio o promjenama koje su napravljene, jer nisam ekonomista, ali ću ukazati 

na sve gluposti koje su se stvorile po pitanju obrazovanja. Neka Skupština sudi o ovim kolegama, 

ali obratiću se i mojim kolegama sa pozicije, preko 500 nastavnika koji nas prate u ovom trenutku, 

svim onim roditeljima koji su danas uputili peticije, sa stotinama informacija predsjedniče, za ovu 

glupost decenije ja bih je nazvao: Smjenom direktora ShML "Ruzhdi Berisha". Ne mora spominjati 

ime škole, ali ovo će mu biti prvi i posljednji put da ga više neće spominjati. Ponosno nosi ime 

heroja, nacije i od ovog upravnika , rad tih pokojnih profesora, rad tih penzionisanih profesora i 

rad ovih dobrovoljaca, ovih profesora koji sa ove propovjedaonice, želim pozdraviti sve, ukaljati 
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ime škole, ali i ekipe. Zašto ovo govorim? U obavještenju za smjenu direktora neću pristupiti 

političkom aspektu, da li je u pravu ili nije sud, da li je u pravu ili nije tužilaštvo. Mada se moram 

i ovdje povezati. Među nalazima zbog kojih je dao nalog za otpuštanje ili promjenu radnog mjesta, 

ovaj nadzornik navodi da u toj školi nema discipline . Nije li sramota, profesore, izgovoriti takve 

riječi. Trebao bi doći i sjediti ovdje i slušati ove riječi. Koliko novca općina dijeli za sigurnost tih 

učenika, kad nema discipline. Svi smo izašli iz te škole. Tu imam i studente. Koliko novca ste 

izdvojili za sigurnost škole? Ta škola koja nosi ime tog mučenika, sa tim nastavnicima , borbenim 

profesorima koji daju možda i znoja, štite đački džep, čuvaju džep roditelja, za 5 eura da ne daju 

osiguranje. Ne postoji škola na državnom nivou na Kosovu koja nema osiguranje. A to osiguranje 

plaćaju studenti. Drage kolege, možda nemate dana, kažem vam kao nastavnik. Plaćaju se iz 

studentskog džepa. Ako je Opština uspela da izdvoji 118 hiljada evra za prevoz učenika, taj 

kolektiv koji nas ovaj nadzornik blati rečima „nema discipline, ima anarhije, nema reda, nema 

učenja“. Sami se samoorganiziramo i održavamo disciplinu, osim riječi osiguranje, razumijemo 

šta to znači. Od 5 evra - možete izračunati vi ekonomisti - imamo 500 učenica , one zarađuju 2500 

evra mesečno, 10 meseci zarađuju 25.000 evra. I 25 hiljada eura, mi smo taj čuvar, zajedno sa 

onim roditeljima koji su uzorni i zajedno sa onim učenicima koji su odlični u ponašanju i disciplini. 

A vi nas optužujete da u toj školi nema discipline, nema reda. Koliko ste puta, poštovani upravniče 

, bili – pošto ste na toj funkciji već dve godine – da posetite tu školu? Ne psuj ovde, dvaput. Dva 

puta, kada smo vas pismeno zamolili da dođete na dan škole, i pohvalili smo vas. Čestitamo vam 

na učešću i poštenom radu. Ali, u isto vrijeme, pohvalili ste i tu školu, super direktor . Rekli ste da 

je ova škola rasadnik znanja, rasadnik intelektualaca. Gdje se dogodilo da četiri mjeseca - u aprilu 

smo održali sastanak, imali smo dan škole - gdje se dogodilo da četiri mjeseca nije bilo discipline, 

reda? 

Arijeta Skeraj : Profesore, prekoračili ste rok . Tu je i mnogo drugih zvučnika . Proveli smo preko 

deset minuta. 

Nexhat Selaj : Nemam puno, pri kraju sam. Poštovani predsjedavajuće, draga Skupština, dragi 

lideru, ovaj uzrok je sam ovaj super direktor . Zasnovan je na činjenicama. Zašto? Dana 23. maja 

2024. godine upućen je zahtjev za dovođenje novih radnika na posao. Postavlja se pitanje gde? 

Doktor, medicinska sestra, biolog. Saborski kolege - bilo iz pozicije ili iz opozicije - roditelji koji 

nas ovde slušaju, oboren je rekord ponašanjem biologa koji je tu već dve nedelje. Mjesec i po dana 
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ta gimnazija, ta škola znanja, da ovaj nadzornik kalja tu školu, nije dovela učitelja, profesora, iako 

je protokolarni zahtjev podnet 23.05.2024. Pet mjeseci nije bilo vremena za dovođenje profesora 

biologije. Što je još gore, dvije najviše ličnosti opštine, načelnik koji je po struci doktor specijalista 

i treba da budemo jako ponosni što ga imamo, i predsjednica Skupštine koja je medicinska sestra, 

sa poslom od preko 20 godina , na što smo ponosni – zahtjev je 23. maja, nemamo ljekara, nemamo 

medicinsku sestru. Ko je ovde kriv, drage kolege, što se danas sudi tom direktoru, kažnjava se , za 

kršenje zakona, za razbijanje petoro učenika u školi. Dali smo 100.500 evra za ponašanje 

studenata, sada ih bez novca ispraćamo . Neka šira javnost bude upoznata, sa stvarnim činjenicama, 

da je među tih pet studenata - žao mi je što predsjednika stavljam u takvu poziciju - jedan od onih 

koji je isključen iz takmičenja, osoba koja je isključena na ime predsjedavajući. Tu osobu je doveo 

lično taj direktor. Veoma sam religiozan, takođe sam vezan za veliko Allahovo ime. Neka imaju 

hrabrosti, neka izađu i zakunu se u ime Boga, da nemaju jednu osobu. Nije krivo ni da jeste, jer 

nismo doveli slabe studente, nego smo doveli studente iz našeg kraja, naše studente ovdje. Da smo 

doveli druge, nešto bismo rekli . Kakvo pravo imamo da ne primamo odlične đake , tih pet đaka, 

naših iz premeštaja , iz Prizrena smo ove godine primili pet učenika koji nisu mogli da se prijave 

zbog konkursa, prijavljeni su u Prizrenu sa ocenama 2-ša i 3- ša, žao mi je bilo je isto, a transferi 

se obavljaju uredno. Zar naš učenik koji ima 4 ne zaslužuje da bude primljen, ili da ode, a student 

sa 2 ocene ne zaslužuje? Za sve ovo... ne odgovara ti tamo gde treba da se govori istina i istina , 

ne odgovara ti. Završiću ovaj govor riječima "Daleko od politike u školama". Poštovani 

predsjedniče, ako treba, nećete prekidati moj govor. Hvala vam! 

Driton Ademi : Profe , drago mi je da ste rekli ove riječi, da ste pronašli ove nalaze, ali nalazi se 

ne završavaju ovdje. Prije nekoliko dana je ovo pronađeno i ova vlast sa ovom mržnjom ima tender 

za kosilice. Tender koji je objavio na web stranici je za benzin i dizel. Ali šta ovi imaju? U škole 

su donijeli električne park kosilice. Ako računate, od 12 kosačica, trošak koji koše strujom je 175 

eura. Za 12 kosačica ova farma košta 2100 eura. Odnosno, umjesto da kupe kosilicu za 200-tinjak 

eura, oni su otišli i kupili kosilicu za 59 eura. Čak i da je pušten, možete ga naći sa 39 noći . Javno 

tražim da se ovaj slučaj istraži od strane tužilaštva i tretira kao prethodni slučaj sa štamparima , ali 

i da se shvati ozbiljnije. Imam dva pitanja za predsjednika ili direktora. Predsjedavajući, na početku 

mandata smo osnovali KKSB . U čemu je problem što su članovi KKSB-a dobili samo jednu 

uplatu, što su na funkciji skoro tri godine? Postoji li danas mogućnost, zašto se članovi ne 
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isplaćuju? Za tri godine izvršena je samo jedna uplata. Drugo pitanje, seoski saveti predsedniče, 

vi ste ih formirali u tolikoj žurbi da ni sam ne znam zašto ste ih formirali . Niste pitali za poplave, 

plaćanja, ne plaćate nijednog predsjednika seoskog vijeća. Znam da si za tvoj ego, da dodam plus 

tu u nastupu , tiho formirao savete sela. Onda, dokle god ne uplaćujete , ne morate da izlazite i 

zovete taj savet, zajedno sa gradonačelnikom, u investicije sela, ne znam zašto formirate ova. 

Drugim riječima, ni isplate članova KKSB-a nisu isplaćene - njima je isplaćena samo jedna uplata 

- a poglavarima sela nije izvršena isplata. Postoji li mogućnost da se ovo pojasni? Hvala vam! 

Nedžmidin Sejdilar – Žao mi je što sam čuo od vas, i pitam se da li ova izvršna vlast ima kraj. 

Meni je žao što sam deo ove skupštine, kada moram da slušam da se ova vlast politički sveti kroz 

obrazovanje. Jedno pitanje za vas i direktora katastra, da li ste svesni činjenice da u njegovom 

ličnom selu, pre 10 dana imao je jedan incident po pitanju imovine, gde je lice iz druge opštine, 

Podujevo, došlo i pretilo našem građaninu kako ima 17 sinova i kako on neće moći da izađe iz 

kuće. Zbog toga što vaš direktor koji tamo sedi ne radi svoj posao i ne rešava imovinu. Ovo važi i 

za vas predsedavajuća. Da li ćete sada predsedniče, izbaciti direktora na teren da reši te imovinske 

probleme. Da ne dolazimo u situaciju da nam građani iz drugih opština prete. Urbanizam je u 

totalnom haousu. Vaš direktor je tu više od 15 godina, najbolje informacije on ima. Ljudi se bije 

lopatama zbog međa koje nisu definisane, a vaš direktor sedi tu i ništa ne radi. Druga stvar: zašto 

šef kancelarijie za zajednice ne prisustvuje sednicama, zašto nikog nemamo ovde, incident koji se 

dogodio u Brodu je pitanje i za njega. Niko se nije oglasio. Da bude jasnije, pre 10 dana, gospodin 

koji je kupio mesto i gradi vikendicu u Brodu, otišao je na prag meštaninu sela Brod i pretio mu 

kako ima 17 sinova da bi mu oslobodio put. A za takve probleme zadužen je direktorijat urbanizma. 

Uzrok ovih pretnji je Bean, zato što nije definisao imovinu. Nijedna parcela nije definisana. Trebali 

ste i vi predsedniče da reagujete, zašto to niste uradili. Rahte, zašto ni vi niste reagovali, vi ste 

predsedavajući Komiteta za Zajednice, čekao sam da će te vi pokrenuti ovo pitanje. Ovo ne šalje 

nikakvu poruku, ovo šalje poruku da Zakon implementira sila a ne institucije. Trebali ste vi i 

Uzaior Hamza da reagujete po ovome. Vi rasturate zajednicu koji je ne štitite. Cela izvršna vlast 

je trebala da reaguje.  Zašto niste neka ostane vama na čast. Dve godine kako vas građani mole da 

sanirate odron na putu, kao i asfalt koji se odranja na putu između Globočice i Kruševa. Niste ni 

pokušali. Po pitanju radeške reke rekli ste mi da imate kontra peticiju i saglasanost sela. Ljudi su 
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me zamolili da vas zamolim da donesete tu peticiju u skupštini i objavite imena ljudi koji su vam 

dali saglasnost. Objavite ta imena. Što ih čuvate u tajnosti.  

Artan Loshaj : Profe. Nexhat , ozbiljno mi je žao što prekidam vaš govor, ali kao što vidite, ima 

toliko problema u obrazovanju, da ako budemo razgovarali ovdje satima, moći ćemo da donosimo 

samo pitanja, a ne rješenja. Nisam iz ove oblasti , ali sam iz ove opštine i nastaviću da popunjavam 

svoj profil Nexh , nije da ne znam, ali nisi mu dao priliku da razgovara sa mnom . Govoriću o 

obrazovanju, za studente i profesore koji pripadaju oblasti zdravstva. 

Arijeta Skeraj : Oprosti Artane, kome nisam dala priliku? 

Artan Loshaj : Mogućnosti Nexhat Selaj je do kraja nastavio sa problemima obrazovanja. Zbog 

vremena, ili zato što... 

Arijeta Skeraj : Artane, nije dobro ovo što si rekao, nisam mu davala prilike, kad je imao prilike 

više od deset minuta. Ne mogu više da budem super vođa , dao sam im 20 minuta. Zašto pred 

medijima govorite da ja nisam dao riječ, a vi ste imali riječ i raspravljali o svima . U redu , daćemo 

mu riječ kada se spomene njegovo ime, mogu mu reći. Složili smo se sa gospodinom Selajem . Ali 

nemojte mi reći da niste dali šansu. Rekao si da si mu dao priliku. Hvala vam! 

Artan Loshaj : Nije bilo dovoljno ! Da, možete biti super vođa , sve dok imate super direktore , 

nije problem. Nastaviću to, predsjedavajući, sa vama i direktorom obrazovanja. U školi "Ruzhdi 

Berisha" dva profesora, od kojih je jedan u aprilu zvanično poslao službeno pismo DKA da neće 

nastaviti, od 1. septembra neće nastaviti kao profesor stručnih predmeta u "Ruzhdi Berisha" 

Gimnazija. I drugi, koji je dobar 7 godina i nakon 7 godina si otvorio takmičenje. Obojica rade 7 

godina, dobro znate, neću da ulazim u imena. Problem je ovde veliki predsedniče, jer naša deca su 

tri generacije i idu u 6. razred. Imate tri generacije medicine i tri generacije farmacije. Postoji 6 

odjeljenja sa 9 stručnih predmeta. Vi ste predsjednik, vi ste ljekar, predsjedavajući je iz iste 

profesije. Razmislite, imamo i doktora Jetmira , tri generacije sa šest odjeljenja, osam stručnih 

predmeta, dva mjeseca nemaju. Ta djeca lutaju ulicama. To je neoprostivo ! Raspisali ste konkurs, 

ali niste primili profesore. 27. decembar – koliko ja znam – je kraj prvog semestra . Prošla su dva 

mjeseca. Čuo sam profil Nexh , preko 40% časa ako je učenik odsutan, neće moći biti ocijenjen. 

Kako možete plivati ovu djecu u mjesecu decembru? Tri generacije će ponoviti razred. To je 
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neoprostivo studentima koji hodaju ulicama, neoprostivo je njihovim porodicama, njihovim 

roditeljima. Odnosno, osam profesionalnih sati, imaju šest sati, dva drže, četiri šetaju po Dragašu. 

Ne rade ni praktični dio, ni u školi, ni u QKMF-u. Ovi ljudi iz Vlade treba da naprave Komisiju za 

obrazovanje, pa da direktor prosvjete barem podnese ostavku. Tri generacije da ne plivaju , tri 

generacije da ponavljaju školsku godinu, ovo je neoprostivo. Čak i profil Jer imamo ga ovde, čak 

i Gaši . Kako je moguće da ova djeca plivaju ? To je neoprostivo. Drugi: Jučer sam u Odboru 

zamolio predsednika i predsednicu da donesu za danas - ne znam da li su doneli, molim da nam 

pošalju konačan spisak ljudi koji su bili pogođeni poplavama pre četiri - pet meseci. Jučer sam 

postavio pitanje gradonačelniku, ali je gradonačelnik otpustio pametnog direktora tako što mi je 

dao odgovor. Direktno načelniku općine - zbog građanina, koji poštuje i članove svoje porodice, 

ne želim ići po imenu - direktno je načelnik općine optužen da je uticao na Komisiju da ne ide na 

procjenu štete koja je nastala u njihovim porodicama. Jos jednom predsedavajuce, juce sam te 

molio za odgovor, smenio si pametnog direktora , nisam vise mogao da razumem pa sam izasao, 

jer nemam vise mogucnosti da razumem nadzornik . Pitam vas samo da li je to istina ili nije? Ako 

nije istina, izvinjavam se. Da li je građanin imao bo - zvao sam te juče - zvanična je objava na 

društvenim mrežama. Treći: Juče sam, predsedniče, dao zahtev, jer sam dosta govorio u Odboru i 

ćutao ovde, a danas ste me naterali . Pitam - kao i Nedžmidini - da budem službenik za povratak i 

zajednice, kako je tamo taj ured - Uzair Hamza. Molio sam za listu za poslednje tri godine, o 

investicijama i subvencijama u zajednici, o repatrijacijama, ko su ti ljudi, koliko su imali koristi , 

da je to spisak koji treba da bude zvaničan, čak i da je uložen od strane Opština Dragaš ili Vlada. 

Danas od Vas tražim da nam na sledećoj sednici pošaljete i devetomesečni izveštaj te Kancelarije 

, pošto ste sačinili Izveštaj Ministarstva privrede, na sledećoj sednici, predsedavajući, molim Vas 

i kao poslanika . - da to napišem - da vam dođe izvještaj o rashodima iz te Kancelarije, za sledeću 

sednicu, da i ja imam neke sumnje u zloupotrebu, čak i od ljudi koji ne zaslužuju da budu 

subvencionisani, ali ova kancelarija je iznad sve, ne postoji zakon i nema Maliqa za ovu funkciju, 

jer je predsednik u velikoj meri favorizovao i ima Uzair Hamzu u krilu . Poslednje, gospođo 

predsedavajuća i gospođo predsedavajuća , imamo problem u selu Rrenc - pomenuo sam vam juče 

u Odboru, a danas je malo obimniji - radovi koji se rade u selu Rrenc koji ide na Vodovod za 15 

sela - jako je dobro sto se radi, dobro ste radili , pohvale imate - ali tokom radova, na ulazu u selo 

Rrenc, magistralni put je los oštećen, a zahtjev od građani treba da poprave taj put. Ovde pred 

kamerama neka vide gradjani, mnogo je osteceno, onda je glavni problem, na groblju sela Rrenc , 
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na putu Kapre - Rrenc , taj put je otvoren, kanal otvoren ali nema daile . Te atmosferske kiše će 

izaći na kolovoz i praviti probleme na donjoj strani livada, njivama građana. Ali na kraju krajeva, 

ono što građane brine i vjerovatno će doći peticija, ako ne bude intervencije, je problem što je, 

toliki, sahrana otišla do kraja žica gdje su groblja su opkoljeni, i ovdje postoji problem i postoji 

zabrinutost građana, da se zemlja vrlo lako može urušiti i groblja izaći na ulicu, mogu izaći i 

posmrtni ostaci najmilijih na ulicu. Molimo gradonačelnika u ime sela, bez političkog načelnika, 

da što prije - prije nego što uđemo u zimu - to uradimo sanitarije , napravimo zaštitni zid, jer je to 

zaista jako opasno. Ove fotografije sam doneo i u kancelariju, u boji, postaviću i ove fotografije 

na fejsbuk , ali čekam, ne preduzimajte ništa, jer je stvarno uznemirujuće. Čak i na samom kraju, 

rasveta u selu Rrenc . Postavio sam pitanje, ali u prošloj sesiji sam imao porodičnih problema, 

nisam bio prisutan da dobijem odgovor. Tender je bio 20 hiljada evra, rekao sam vam da to neće 

biti, otvorili ste dvogodišnji tender. Ima li rasvjete od početka ove godine, da dođe mjesec 

novembar, i 15 hiljada eura za narednu godinu od čega ćete dobiti prihod. Hvala vam! 

Nexhat Selaj : Poštovani odbornici , ne deset minuta, nego 100 minuta za razgovor o obrazovanju 

u našoj opštini je malo. Pitanje je postavio kolega , rekao je za nastavnika, profesora i doktora, 

konkretno za medicinsku sestru. Saborski kolege , uvaženi profesori koji nas slušate, nastavnici, 

studenti i kolege, žao mi je što vam moram reći, doktor ima deset sati sedmično, medicinska sestra 

deset sati sedmično, predsjedavajući - jer vi pripadate ovoj oblasti , ovo polje - Predsedavajući, 

žao mi je što vam se obraćam, deset sati doktora nedeljno, deset sati medicinske sestre nedeljno 

čine dvadeset. Stručni predmet. Postoje četiri sedmice u mjesecu, rade 80 stručnih sati, a dva 

mjeseca nije održan čas, kolege. Kolege skupštinske , obraćam vam se jer sam vas do juče imao 

kao đaka, a znate težinu Gimnazije. Izgubili ste 180 pedantno obeleženih sati u Gimnaziji, iz 

oblasti medicine. Stručni subjekt, doktor. Kakav će superprofesor natjerati dotičnog dotičnog, 

nadzornika DKA, da položi studenta na kraju polugodišta . Po zakonu, iz Ministarstva prosvjete, 

ako učenik ne pohađa 40% časova, taj učenik nema pravo na ocjenu. Ovdje je , a ne 40%, preko 

55% stručnih sati provedeno ovdje . Po kom zakonskom pravu će ovaj učenik biti ocijenjen? Ove 

paralele koje imamo ovde, rizikovaće plivanje , kolege. Rizikovaće da plivaju , roditelju. Bićeš u 

opasnosti od plivanja , školarki . Apelujem na vas, bez partija, daleko od politike od škole, od 

vaših hirova, gde god da padnete. Vratite doktore, vratite medicinske sestre, kako su radile, da ovi 

učenici nastave da završavaju školsku godinu. Više sam nego siguran, ne moramo studentima da 
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plaćamo mjesečnu naknadu, primorani smo da plaćamo i ručak , oni ne dolaze sa ovim lošim 

menadžmentom. Ni od direktora ni od profesora, od dotičnog direktora. Trebalo bi da bude vrlo 

transparentno, nema menadžerskih vještina za vođenje ovog odjela. Red, izađi i suoči se sa 

studentima, suoči se sa kolegama, šta će biti sa 160 izgubljenih sati. Ko je odgovoran? Da li da 

direktor bude smijenjen zbog tuče koju vodi...imamo po 30 učenika na svaki sat, dragi direktore, 

kolege, od 30 studenata koliko imamo na pauzi. Znamo da se snađemo, tu je profesor, profesor 

koji nije predavač na tom času, samo da zaštiti džep učenika, da ne izađe na ulicu, on ide i drži 

časove. A ovo je od lošeg upravljanja . Od direktora škole. Dođi ovamo, Samidine , i suoči se sa 

ovim. Tamo gde ti ne priliči, napuštaš se . 160 izgubljenih sati, ko je tu kriv? Direktor škole, on je 

zaposlenik. U maju, 5. maja, imate dokumentovani dokument koji su tražili doktor i medicinska 

sestra. Kriva je skola,gimnazija kriva,kolektiv je kriv za disciplinu,kolektiv je kriv sto ne radi 

,kolektiv je kriv sto ucenici izlaze na ulicu za drsko ponašanje doktora . Molim vas, apelujem na 

vas, kolege, skupštinari , dignite glas za našu decu, za naše nećake , za naše nećake, da donesete 

znanje i donesete ono što je za tu Gimnaziju. Hvala vam! 

Jetmir Ajdini : Pozdrav svima! Predsjednik i direktor obrazovanja, u koalicionom sporazumu, prije 

dolaska na vlast - između VV i LDK - jedna od tačaka sporazuma bila je Direkcija za obrazovanje. 

U tom sporazumu DKA duguje VV . To je bila glavna tačka raspada te koalicije, koalicije koja 

vas je dovela na vlast, da ste danas predsjednik, a danas lokalna vlast. Ispada da je to 

najproblematičniji resor cijele ove vlade. On je drugi po redu direktor koji ga je zamijenio, a jedan 

je podnio ostavku zbog nepoštivanja naredbi predsjednika . Pa drugi ima direktora koji sluša 

naloge gradonačelnika, ali se vidi da on nema mogućnosti da vodi ovog direktora. Počeli ste sa 

smjenom direktora osnovnih škola, zamijenili ste ih svojim partijskim militantima. Uzeli ste i 

mandat jednog našeg kolege za poslanika i postavili ga za direktora škole. Počeli ste sa svim 

takvim školama, stavili ste svoje partijske militante, ljude koji vas slušaju. Sada je na vama red da 

utičete i na Gimnaziju, vi ste postavili i direktora Gimnazije i imenovali člana svoje stranke, osobu 

koja vas sluša. Nema pritužbi profesora na vođenje škole od strane tog direktora. Takođe ste na 

različite načine pokušavali da utišate glasove opozicije, da dirnete suprugu našeg poslanika Urana 

Halima smanjivanjem broja sati koje joj niste nadoknadili . Rekli ste da ste mu obeštetili , niste 

mu obeštetili . Škole imaju mnogo veće probleme, školama su potrebni kadrovi, da dopune 

nastavni kadar, da ne gube učeničke sate - kako je profesorka istakla - sa stotinama izgubljenih 
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stručnih sati. Sutra su te učenice bile naše medicinske sestre, bile su nam doktorke, čak su nam 

pružale usluge. I oni počinju školsku godinu, odnosno mjesec je oktobar, kraj oktobra, nisu održali 

nikakvu stručnu nastavu, zbog vaše nemogućnosti da obezbijedite akademsko osoblje, osoblje koje 

dolazi u školu i drži te časove. Direktor prosvete treba da se više bavi ovim problemima, sa 

obezbeđivanjem kadrova, sa obezbeđivanjem alata za rad, sa obezbeđivanjem potrošnog materijala 

koji svaka škola zahteva, sa obezbeđivanjem laboratorija, sa najboljim uslovima za učenike, sa 

obezbeđenjem objekata, održavanje objekata i sve to. Nije direktor obrazovanja taj koji se bavi 

politikom, koji dolazi, a ko ne dolazi kao direktor škole. Imate mnogo veće poslove, imate mnogo 

veće probleme, nemojte se baviti politikom smjene direktora. Direktor se smjenjuje kada dođe do 

kršenja zakona. Poenta! 

Samidin Dželadini : Poštovani delegati, dragi prisutni, sve vas pozdravljam! Nažalost, ovdje sam 

dobio puno informacija. Od ljudi koji se bave politikom, oni zapravo ne znaju ništa o politici. 

Ubacuju loptu u kazneni prostor za direktora. Pobijate argumente i sami ga kritikujete - prestanite 

kritikuješ argumente koje iznosiš , navodiš razloge zašto si smijenjen . Žao mi je, danas sam čuo 

da je direktor otpušten . Da li je to istina? Kunem se da slušam ovde. Pitao me neko na ulici, mislio 

sam da je to apsurdno - pitao me je gradonačelnik Brešane , ja sam mu rekao da nemam pojma. 

Bogami, čuo sam to od profesora. Drugo: Kada ste imenovani direktore , znate kako ste ga nazvali 

. Gradonačelnik opštine, zajedno sa direktorom, imaju dosije iza sebe, a i u Skupštini smo zabrinuti 

da gradonačelnik ide u zatvor, a direktor ide u zatvor. Čak je i direktor otišao . Imenovan je na 

najnezakonitiji način. Otac predsedavajućeg OEBS-a je bio ovde, u misiji, bio je inspektor, 

republikanac, došao je u našu opštinu i rekao im da to nije ono što on radi da bi bio izabran za 

direktora, da je to flagrantno kršenje zakona na snazi. A mi ćutimo. Zašto? Da sam kao vila za 

krzno. Sve nas povezuje prijateljstvo, prijateljstvo, razgovor, jer mi smo mala opština. Ne slažemo 

se sa takvim postupcima, ali je načelnik opštine tada rekao, ja sam načelnik, ja odlučujem, ja sam 

otac. Oče, idi tamo, daj račun. Reditelj ima puno posla, nikad nemamo komentara na rad direktora. 

Nashta je iza, ali mi kao opozicija nikada nismo dali opomenu u tom mandatu za direktora 

Gimnazije. Ima li komentara opozicije? Ne! Postavljen je sa pozicije i to na najnezakonitiji način. 

Pošto su se desili, ne moram ni da se bavim time, jer to nije moj posao , to je posao vlade. Ali, ako 

je direktor smijenjen, ili ako je smijenjen - neću da mu spominjem ime, jer bivši skupštinik izlazi 

i opet govori - sada je izašao i pričao o situaciji u Gimnaziji, i dobro je. za nas da nas je obavijestio 
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da nam je jako drago sto se ukljucujes, pa treba da se ukljucis . Rekao mi je stvarnost, ali je trebalo 

da je sagleda i kritičkim i cijenjenim okom, uzimajući u obzir obje strane. Bio sam iznenađen, 

direktor tokom govora, vidim da mu se lice pomera , verovatno ima mnogo argumenata, da nije 

bio zabrinut zbog ovih govora. Činilo mi se da si mu dao loptu u penal . Opet, vidim da vam je 

dao jake argumente za ono o čemu ste razgovarali . Profesore, drago mi je na posvećenosti, ali 

kada dođete ovdje i pokrenete ove stvari - da se mišljenje pobrka, nije dobro lažirati mišljenje. To 

je rekao i drugi poslanik . Upravnik Gimnazije je direktor, u koordinaciji sa direktorom za 

obrazovanje i opštinskom upravom. Ako je nekoliko godina bilo problema, nije ih trebalo postojati 

, trebalo ih je prevazići . 

Uran Halimi : Poštovani prisutni delegati, poštovana opštinska vlast, predstavnici OSCE-a, dragi 

građani naše općine! Hvala na riječi, još jednom! Danas sam bio malo tiši, ali pažljiviji iako nisam 

tu, gospođo Kryesuese . Postoji mogućnost da sam ovdje, jer znate zašto sam ovdje , čak i kada 

slušam šta se ovdje radi, to je ozbiljno smiješno. Bavimo se mnogim pitanjima, dobro je da se 

ovdje mnoga pitanja spominju. G. Selaj je otkrio dosta zloupotreba, posebno u prosvjeti. E sad, 

geneza ovih pitanja – rekao je i Jetmiri – gde je počela , a na sreću opozicije, gde se završava. 

Sada, Božja kamera i gradonačelnik nisu imali drugu opciju da je zaključaju. Direktoru srednje 

skole jako mi je drago sto me ne zanemaruje, ili me ne ostavlja bez nepotizma, trikova i trikova, a 

oni dobri su poceli a ja ih nisam video. Direktor obrazovanja je više puta optužen, zapravo se 

jednom žalio gdje mu je rečeno da je neznalica, osjećao se jako loše. Onda je došao ovdje i žalio 

se, rekao je da si me nazvao neznalicom, ali ja nešto znam. Kada je došao u Život na Kosovu, 

otkrio je to neznanje, rekao je da radimo po nepisanim pravilima. Poštovani delegate, gospodine 

Selaj , ovde se radi po nepisanim pravilima, zar niste saznali šta se dešava u našem obrazovanju? 

Za to sam digao glas i to sam vam rekao što se tiče direktora koji se žalio zašto smo rekli da je 

neznalica. Gospodine gradonačelniče , nije dobro uhvatiti svaki dio i svaki kutak ove općine. 

Reditelj je stigao sa predstavom iz MASHTI-ja, počasnog Samidin . Onda prvo ne znam kada je 

došao , vi znate da ste bili delegat Skupštine, a sada je izabran nastupom iz MESTI, za razliku od 

vas koji ste sa vanpravnom komisijom imenovali direktori škola . Presekao sam ga Direktori škola 

vam nude mogućnost da napišete ta nepisana pravila, da ih ovdje primijenite i da nekoga nagradite. 

Dobijajte zamjene bez takmičenja, nastavnik dobija dvije plate. I ovo je više istina, gospodine 

Dželadini . Dajem vam vremena da iznesete riječ, pa hajde da skratimo kao u sredini . Protestujete 
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koliko god se trudili da zaštitite ovu vlast, time je pogoršavate . Malo ste iskreni , jer nagađate šta 

vas građani pitaju a ne znate ni sami, zadnji ste saznali šta se ovde dešava. Poštovani delegati, 

imam informaciju da je gradonačelnik danas donio rješenje o razrješenju direktora Gimnazije. 

Postoji mogućnost da ga ne pusti - čak sam i odložio tom režiseru. Da, znam, da su dobili 

informaciju, ja sam ovdje kao predstavnik građana, odmah me zovu . Poštovani delegati, nije 

slučajno što dolazim ovdje i govorim, obično im se svađam, informiram se na terenu, pomjerio 

sam poklopac. Idemo do infrastrukture, ja hodam sa tom putnom infrastrukturom koju vi velikom 

voljom promovišete. Sve udarne rupe koje su ili su bile na putevima Opojë , popravili ste te rupe, 

pretvorili ih u brda. Od jame imate brdo. Znate o čemu se radi, vozite se prvo tamo. Ranije sam 

padao u jamu, ali sam i dalje išao uzbrdo. Imas to u brutima taj dio groblja,imaju jako malu rupu 

iz koje gradjani lako bjeze sad su jednu stranu puta skroz zatrpali brdom, necemo ni od toga bjezati 

. Na ovim brdima, predsedniče, dokazao sam to i video zašto si to promenio u kari 2019. crni 

amortizeri . Vaš Ford . Brda su ponekad gora od udarnih rupa, mogli biste zamijeniti i druge 

amortizere . Da , promenili su je Amortizeri automobila 2019 . Crni od predsjedavajućeg. Sa 

slovima se mijenja amortizer . Drugi je pričao o lekcijama, negde te lekcije fale, nekome su duple. 

Časni Sele , drago mi je da si ih spomenula. Pričali smo o drvetu, a ja ponekad pucam u drva tamo, 

kad dođu kamioni s drvima. U stvari, to nisu bila drva, oni su zatrpali sobe , štapovi , spalili su 

studente od vrućine. Ne brini, nisi imao hrabrosti, ili nisi preduzeo korak da mi doneseš drva za 

grijanje učenika. Da, jako mi je žao što kamera nije vidjela dio drveća, gospodine predsjedniče . 

Drugo, PDK je imao javnu reakciju, da umjesto benzinskih kosa, čija je vrijednost - nemojte me 

pogrešno shvatiti - čak 17 eura, zar ne? 235 eura. Umjesto toga, dovozili su ih u škole - prema 

PDK-u, čak sam pitao šta je tamo doneseno - umjesto kosa sa gorivom, donijeli su električne kose. 

Sjetio sam se zašto se to promijenilo , palo mi je na pamet da ne znaju kako da ih napune benzinom. 

Lakše se dodaju u struju, kao ona olovna metla . Ako se to dogodilo, čak i ako je reakcija lažna, 

dajte nam pravu reakciju, recite nam šta im se dešava iako benzinske kose nisu stigle . Onda smo 

razgovarali o komisijama, rekao sam, oni su izabrani za direktore osnovnih škola sa nelegalnom 

komisijom, sa isteklim mandatom. Znate, poštovani delegate , da smo i ovdje dobili formiranje 

Komisije. Mi smo to tačno definisali - gospodine Sef , znate da smo nam tačno rekli o roku te 

Komisije. Čak ste i vi, dobro se sjećam, izašli i tražili jednogodišnji mandat, da li je septembar-

kraj avgusta, ili januar-januar, januar-decembar. Drugim riječima, direktori se imenuju iz 

nezakonitih komisija, direktori se razrješavaju protiveći se radu Ministarstva. S druge strane, danas 
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bih trebao javno da se zahvalim bivšem direktoru prosvjete koji je dao ostavku, ili je smijenjen - 

ne znam - ali je ponovo izabrani direktor obrazovanja krenuo prilično unazad. Takođe, da li je 

potrebno da zavučem ruke u svaki kutak obrazovanja ove opštine? Da li je svaka institucija 

pretrpana političkim aktivistima poput vaše ? Inače, čak i oni aktivisti koji su veoma slušani, više 

ih volite . Govorimo o nečem mnogo ozbiljnijem nego što se čini. Prije mnogo generacija ostavljate 

posljedice ovim gestama koje činite. Ono što ja osećam da je najgore i najosetljivije je da se sve 

što radite na vas oborilo. Ono što pokušavate da kažete nekome , vrlo brzo vam se Karma vratila 

u kožu. Jau se jednom vratio, mnogo si se žalio u kampanjama - nisu mi dali da radim , otpustili 

su me - predsedniče, zašto se svetiš ? Religija, Božja kamera dozvoljava osvetu ovog nivoa, ovog 

tipa, predsjedavajuće. Bilo mi je loše zbog tebe ponekad, u političkim raspravama, kada si se 

viktimizirao , bio si to meko jagnje. Danas nosim kožu vuka, predsedniče, a ti se trudiš više od 

bilo koga ko digne ton za govornicom. Da li zaista mislite da imate uspjeha, čak i prijetnjama 

ljudima ste ih zaustavili i ispunili taj svoj lični ego? Da li je to istina ili nije, dođi ovamo i reci mi 

poštovani delegate. Pokušajte da me ne mešate, molim vas, jer se ja nikada nisam mešao . 

Arijeta Skeraj : Uran, prekoračio si minute pa možeš to zaustaviti! Hvala vam! 

Uran Halimi : Ne mogu povući svoju riječ, gospođo Predsjedniče ! Hvala vam puno! 

Samidin Dželadini : Poštovani prisutni, prvo sam imao nešto važno, zaboravio sam. Sada sam 

dobio priliku da ti kažem. U vrijeme dok je PDK bio na vlasti, veliki broj profesora je napustio 

posao. Čak i to, u prvim danima Salimove vlade Jonuz i njegova vlada. I vi to svi znate. Između 

ostalih, otišao je i otac poslanice , bivši predsjednik DSK Fatmir Mehmeti , iz političkih razloga. 

Svi koji su otišli bili su ili članovi stranke, birači ili članovi stranke. Namjerno su to uradili. Totalna 

politička i stranačka diskriminacija. Istu sudbinu iza sebe ima i direktor obrazovanja. Za tvog 

djeda, tvog oca? Dva puta smo vodili tvoju bebu na posao, ona ne želi da radi sa mnom za vreme 

LDK. Izvinite, javno vam kažem, svedok sam. On i ja smo dali sve od sebe i prihvatili su ga u 

posao, nije išlo jer je LDK bio na vlasti. Žao mi je, ovo je realnost i ne lažem. Nije radio , inscenirao 

je situaciju u saradnji sa partijskim kolegama , pao je i žrtva, čak i kada smo ga primili na posao - 

bio je Džemal Direktor Iljazi , jednom je to bio Ruzhdi Berisha, udovica , onda su ga ucjenjivali - 

prije rata - drugi put su ga ucjenjivali nakon rata. Žao mi je, moram to javno reći. Bio si tada dete, 

znam dobro, i mi smo ovo doživeli . Čak smo ga i zaposlili, jer je to zaslužio , jer je bio vredan 
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radnik. LDK je bio na vlasti prije rata u potpunosti, 100%. Bio si tada mali, sa prstima. Drugo, ovo 

što ste rekli za koaliciju, dobro znate, ne brinite previše, imate post, niste ga koristili . Koalicija, 

vi ste to omogućili drugim ljudima - to je sve Vaše Veličanstvo je bilo uporno i nisam više pristao 

na ovo , nije mi zabavno davati vam pozicije koje vam je ovaj dao. Nije ih briga za mene, ni vlast, 

ni partija, ni bilo ko . I dali su vam pozicije. Ni jedan dan niste bili na mjestu predsjednika, boli 

vas. Zato što sam ti rekao, ne greši, imaš bo. Sami ste to uradili. Drugo, da ovaj predsjednik nije 

razbio koaliciju, uvjerite se. VV je to upropastio! Nije da DSK nije kriv, ali VV ga je upropastio, 

ako hoćete , mogu vam detaljno reći šta znam. Ni ovaj zadnji, niste nas doveli na vlast, bez vas 

smo pobijedili , bez vas smo imali 550 glasova. Izjednačeni smo sa vama za 39 glasova. Gdje su 

nestali glasovi, brate Uran? Ne govorim o vama koji ste ovde prisutni, ali nemojte da se zamarate 

sa VV, jer vas je 70-80% vec izgubilo...imate i tajnu koaliciju jel vidite kako vam ide? 

Nexhat Selaj : Ako imate strpljenja, zbog minutaže , kratkog vremena koje ima i predsjedavajući, 

uzeću to u obzir. Moj kolega mi se obratio Samidin . Samidin , ako je govorio van obrazovanja, 

mogu se baviti politikom. Kunem se Bogom, kad je obrazovanje u pitanju, ja sam učitelj, nemam 

politiku. Iz Gimnazije "Ruzhdi Berisha" br. 251, 23.05.2024, Dragaš, za DKA u Dragašu, predmet: 

Zahtev za raspisivanje konkursa za popunu radnih mesta za školsku 2024/2025. Tražimo od DKA 

da popuni sljedeća slobodna radna mjesta za školsku 2024/2025. godinu: Nastava na albanskom 

jeziku, profesor predmeta biologija na određeno vrijeme od jedne godine, sa 15 časova sedmično; 

II) dvije medicinske sestre za stručnu praksu, za smjer Zdravstvo – stručni medicinski saradnik, 

od 20 časova, druga sa 10 časova nastave sedmično; III) profesor za teorijske predmete, za smer 

Zdravstvo, stručni saradnik, medicinska sestra, u trajanju od 10 časova. Ne znam kako da govorim 

bez dokumenta, Samidine . Ne govorim, uvjeri se. Ove vaše kolege - jer ja ih imam sve kolege - 

ovdje stradaju naša djeca, ovdje stradaju naše unuke, pati cijelo ovo stanovništvo ovdje. Da, u 

maju je podnet zahtev za slanje radnika, u maju je to urađeno, pet meseci se radilo, jer školska 

godina počinje u septembru. Ovaj direktor nije mogao pet mjeseci, maj/jun/jul/avgust/septembar, 

da dovede profesore. Počinje nam septembar, oktobar, novembar, nemamo ni doktore, nemamo ni 

medicinske sestre. Kada okupimo doktora i sestru, od 10 sati sedmično, oni rade oko 160 sati dva 

mjeseca, profesore i koleginice. Sami ste obrazovani. Pored praktične nastave, studenti nemaju 

praktičnu nastavu. Pa vi ste se meni obratili, ja se obraćam vama i vašim kolegama. Ovo je javno, 

nije tajna , nešto što je javno, nešto što je u interesu deteta i škole, nije krio . Mogu se baviti 
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politikom u drugim aspektima. Kunem se, kunem se velikim Allahom, kada su učenik i škola u 

pitanju, dajem sve od sebe. Ne želim da ulazim u druga pitanja tog direktora, ali vi me pozivate da 

govorim. Moral je malo pod znakom pitanja, ima moralne pozadine za ove studente da je većina 

nas ovdje, možda i prije rata smo koristili njegov moral . Možda čak i tokom rata, a možda čak i 

sada, neki član porodice nas dotakne - vrlo sam siguran - moralnošću koju je pokazao . Ona u to 

ne ulazi, ali treba spomenuti i riječ "ljudski". Hvala vam! 

Uran Halimi : Hvala ti, Samidine , što si se vratio na vrijeme i za ovu priliku da dođem ovdje i 

kažem istinu. Sada pričaj sa mnom Samidini za vrijeme koalicije, kada nije ni bio u kancelariji 

koalicija, ne znam da li se isplati. Jako mi je drago što ste otkrili to pravo lice i poručili građanima 

da nam LVV nije pomogao i da nam nije dao glasove. To govorite stalno, po kafićima i skupovima, 

a danas čak i javno rekli da nam LVV nije dao glasove. Međutim, građanin zna da li je glasao ili 

ne. Iznenadio sam se što si rekao da je i prije rata DSK bio na vlasti, pa ti meni govoriš druge stvari 

Samidine . Ne znam taj dio. Pa, ove podvige koje ste uradili morate moliti. Zatim se potvrđuju još 

mnoga bitna pitanja s vašom vladom prije rata, što vas pomalo peče . Zatim se spominje Dritonijev 

otac, imao sam ga za nastavnika u desetom razredu, to je bilo vrijeme kada sam najviše volio 

matematiku. Iskreno vam kažem, nisam baš dobar u brojevima, a ni o finansijskim izvještajima 

nisam čuo, jer pripadam oblasti nastave engleskog jezika. Međutim, u vrijeme kada je moj pokojni 

profesor matematike bio tamo, ja sam zaostajao za 5, a iz matematike, čak iu osnovnoj školi, jedva 

sam dobio 5. Bio sam slab u matematici. Međutim, u vrijeme kada mi je pokojnik predavao 

matematiku, bio sam jedan od najboljih bon vaki učenika. Čak i predsjedavajući zna da je sin 

predsjedavajućeg iza mene u razredu. Od trenutka kada sam dao otkaz, ne znam kada sam dao 

otkaz, iako sam dao otkaz, bio sam prilično loš u matematici. Da budem iskren, čak mi je i predmet 

matematike dosadan. A to ste bili vi kada ste bili na vlasti. Ono što radite obrazovanju je ono što 

radite učeniku. Od superiornog, degradirate. Degradirali ste celo obrazovanje, čak ste i celo 

Kosovo degradirali . 

Driton Ademi : Samidine , ako me hoćeš sad ću te zvati jer si ti prvi progovorio a sad ću te zvati . 

Samo vezano za prvo pitanje, imate li kosilicu u kancelariji u osnovnoj školi? Gdje si ga nabavio? 

Je li ona iz osnovne škole i je li tvoja? Da li ste pitali direktora DKA, šta je molio upravnik 

kafeterije OŠ "28. novembar" u vašoj kancelariji? Prvo, drugo: 1. septembra 2004. žao mi je, 

roditelj nije krenuo u školu. Imate ga 2004 poslednja ofanziva koju si pobedio od tada nikad nisi 
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pobedio . Nikada niste pobedili , ni kao LDK, ni kao centralni, ni ovde. 1. septembra 2004. moji 

roditelji nisu krenuli u školu. Znate li razlog zašto nije počelo ? Halim je bio predsjedavajući 

Šemsidini , ti si šef izvršne vlasti - rekao si mi da si jako mlad, ali u politici bi mogao biti stariji - 

šef izvršne vlasti je bio tvoj brat, koji je danas predsjednik. Predsjedavajući nije otpustio - Halim 

Šemsidini - tvoj brat ga je upucao. Moji roditelji . Zamislite kakav je paradoks, prijatelju generacije 

i klase, čak i kada je u pitanju posao , šta je uradio, za reku koja je tekla danas KF " Bresana ", da 

je nije očistio , jer je morao da se registruje Klub nema para, 3 hiljade maraka. I dao je nekom 

drugom, ni KF " Bresana " mu nije dao. Od 2001. godine do danas FK " Bresana " se gasi. Ako ne 

znaš, reći ću ti . Nije počelo u septembru 2001. Ovde sam da razgovaram sa tobom . Da sam jako 

mlad , da te zovem , sa brendovima sam da ti kažem. Nisam mogao da lažem, jer ga danas nemam 

ovde živog, nemoj da se previše lično javljam, on danas nije živ, izađi i reci to ovde. Sto se tice 

vas koji mislite samo vi koji ste zaposlili ili koji niste prihvatili , Uran je to jako dobro rekao, kada 

je roditelj izasao ja sam bio sa posla, ti koji si to uzeo odatle, dao mi je odmah poslije, ja sam u 

Gimnaziji, profesor ekonomije mi je predavao engleski. Ima tri ispita za tri godine na fakultetu, 

profesor ekonomije mi je predavao engleski. 

Samidin Dželadini : S tim u vezi, ovde postoji zavera, sa tendencioznim ciljevima. Ovo je bio 

glavni izvršni direktor - nije me briga za njegove poslove, jer znam da ih radi 100% dobro. Bez 

obzira na sve, koji god posao da radi, radi ga 100% dobro. Načelnik opštine je u to vrijeme bio 

glavni izvršni direktor. Žao mi je, i sam sam svjedok KF " Bresana ", bilo je puno 1500 maraka, 

udruženje je dalo donaciju za čišćenje rijeka. Čitava sela su očišćena kada je došao Bresana , vidjeli 

smo da su ucjene i bojkot rađeni namjerno. A šta mi imamo? Dali su nam priliku dajući ih KF " 

Bresana ". Nas trojica smo izašli da čistimo rijeku, a ostali smo ovakvi. Prema njenim riječima, 

kada je sastanak održan, u sali je bilo 500 ljudi, a ovaj im je rekao i: Izlazite . čiste reku, dajem im 

pare iz džepa . Ne klub, mi smo molili društvo, svi smo ih molili, oni nisu dobili. Ja sam reku čistio 

tri puta , sa omladinskim forumom. Ali sa bojkotom. Za kosu u kancelariji, ne znam ove tvoje 

đavole , ove tvoje fore, zvao me direktor škole , dobili smo kosu, vidio je dvorište ambulante da 

nemamo kosu. Da li su to radili u saradnji sa ovim ljudima ili bez ovih ljudi, ne znam ništa, zvao 

me je sam direktor , jer sam ja šef Hitne pomoći, pozvao me je i dao mi kosu. Otišao sam sa 

kolegama, dobio sam kosu, jer smo dobili i drugu kosu, rekli su mi i kabl i čak mi je dali preko 
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Opštine, da očistim travu . Šta god da nije u redu, kosa je tu, ja sam već uzeo kosu i nisam 

kompetentan. 

Spasenje Hajredini : Naravno, što se tiče obrazovanja, nema više šta da se kaže, ali mi je jako žao 

što ako ovakvo stanje obrazovanja ostane i bude realnost, onda loše za nas i našu decu. Nadam se 

da barem 30% nije istina. Direktore za obrazovanje, ja vas jako poštujem i nisam vjerovao da je 

obrazovanje došlo u ovakvo stanje vašim dolaskom. Poštovani predsedniče, drage kolege, mi 

imamo projekat iza sebe koji je uključio mnoga sela, pitanje asfaltiranja, jedan moj kolega je to 

naglasio ovde. Selo Kuk je takođe bilo uključeno u naziv projekta , ali u selu Kuk ne znam da je 

bilo šta urađeno po pitanju asfaltiranja. Asfalt u selu Kuk je ostao isti kao i onih godina kada je 

postavljen, ne znam tačno koje godine, vi ste tada bili na poziciji i ona oštećenja koja su nastala 

tokom godina do ove godine gde smo mi živite, ostanite takvi. Zašto je, poštovani predsedniče, 

selo Kuk bilo deo ovog projekta, a u selu Kuk ništa nije urađeno po ovom projektu, treba mi 

odgovor od vas. Što se tiče direktora, drago mi je da ste dragi kolega Uran bili vrlo realni i pokazali 

da je direktora u drugom izboru odabralo Ministarstvo i ima učinak , ispunjava kriterijume, sve je 

bilo u redu. Međutim, ono što me je najviše dojmilo je govor mog kolege sa pozicije koji je rekao 

da su to bili nelegalni izbori u vaše vrijeme. Žao mi je, vjerovatno je tada nezakonito izabran, ali 

su to bile pravne instance sa kojima su se morali baviti i nisu mu dozvolili da bude izabran. Ali 

sada se nezakonito osvećuju i žele ga otpustiti . Nije dobro politički se osvetiti. Onog momenta 

kada radnik, bilo u prosveti ili zdravstvu, bez obzira kom profilu pripada i ispunjava kriterijume, 

mora da nastavi da radi na radnom mestu na kome se trenutno nalazi i takve nezakonite odmazde 

se ne smeju vršiti, jer tada ja Uvjeren sam, ako je nezakonito, nemate sreće i nećete postići svoj 

cilj. Ali i ta kazna koju ste spomenuli, dragi kolega, jeste kazna koju stavljate nama, a ne vama. 

Još jedno pitanje koje želim da pokrenem , drage kolege i dragi građani sela Kuk , odnosi se na 

puteve koji su oštećeni u poplavama. Znate da ja to pitanje do danas nisam pokrenuo. Na jednoj 

od pretposljednjih sesija postavio sam to kao pitanje, ali mi nije dat odgovor. Ali ne dozvoljavam 

da se moje ime koristi kao odgovorna osoba za neizvođenje radova na ova dva puta. Apsolutno 

ne! Podižem i uvek pokušavam da podignem svoj glas o važnim pitanjima sela. Iako sam se u 

većini slučajeva trudio da ih prevaziđem i ne predstavljam ih ovdje pred vama, zarad poštovanja 

koje gajim prema dvoje ljudi koji su dio izvršne vlasti. Međutim, dosta je bilo! Od sada ću 

normalno svaki problem sela pokretati i iznositi u Skupštinu, jer ti građani moraju da shvate da ja 
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nisam odgovoran za ovo pitanje. Odgovornost je na izvršnoj vlasti. Dajte račun građanima šta se 

dešava sa ovim projektom i vrijeme koje ste označili na društvenoj mreži, vrlo brzo, recite nam 

koji je vremenski period, da li je to dvije sedmice, ili sedmica, ili mjesec, ili godine kako bi oni 

jasno znali da su ti putevi kada se vrate u prohodno stanje kako je najbolje i kakvi su bili ranije, 

prije poplava? Još jedno pitanje koje želim da pokrenem , poštovani predsedniče, a verujem da 

znate, pošto su mi rekli da su oni – ne znam, pre dve godine čini mi se ili prošle godine razgovarali 

o tome – neki građani, Ukratko, farmeri, koji koriste polja sela kao što su selo Kuk , Zaplluxhe , 

Kuklibeg , itd., koja poseduju lekovito bilje, imaju fine plodove i koja jedva koje očekuju naši 

građani, mnoge porodice koje posjećuju ova sela i onda od svoje naplate daju velike godišnje 

prihode, gdje od njih obezbjeđuju i egzistenciju, ugroženi su od građana Albanije. Šta možemo 

učiniti u tom pravcu kao Skupština, imate moju podršku i podršku Grupe, kako da donesemo bilo 

kakvu odluku da ih barem ograničimo. Pokazali su mi i neke slučajeve u kojima je bilo tuča između 

naših građana i građana Albanije. Dobro je da o ovom problemu raspravljamo ovdje u Skupštini i 

donesemo odluku da se tako nešto ne ponovi ili da se spriječi da ide najgore, sa žrtvama. Još jedno 

pitanje koje želim da pokrenem , iako sam ga pročitao na društvenoj mreži sada kada je odgovorno 

lice " Avoka " dalo objašnjenje. Video sam video koji je postavljen na fejsbuku , na TV " Opoja ", 

i koji pokazuje da se promoviše prelepa priroda naše opštine, naša tradicija, ali ono što me je tamo 

oduševilo je to što je, umesto da bude proizvod, jogurt, sa Kosova bar, ne kažem da je iz Dragaša, 

iz naše mlekare, oni to uzimaju i reklamiraju MU u svom videu. MU nije naš jogurt, on pripada 

našim komšijama , i ne odražava nikakvu tradiciju ili kulturu, nijedan naš proizvod. Bilo bi mnogo 

razumnije da se taj video obriše i da ga još jednom popravimo, snimimo kako treba i postavimo, a 

ne da se rugamo i da pokažemo da smo deo opštine Dragaš i to su dobre stvari našoj opštini. Dragi 

kolega Uran, iz matematike si rekao nešto što ti se neće svidjeti. Rano sam shvatio da nisi dobar u 

matematici. U trenutku kada ste napravili koaliciju sa ovim ljudima, ja sam bio jako slab u 

matematici. Hvala vam! 

Bedžet Dželadini : Poštovani poslanici , veoma mi je drago što je održana veoma produktivna i 

demokratska debata. Drago mi je da su mi neki poslanici svojim primjedbama, svojim zahtjevima 

dali priliku da vam dam pojašnjenja, istina i neistina. Ovdje se najviše raspravljalo o pitanjima 

obrazovanja . Za neke stvari na koje ja mogu da odgovorim, ja ću odgovoriti, ali za stvari na koje 

neću odgovarati direktor obrazovanja, koji će izaći i dati pojašnjenja o pitanjima koja ste postavili. 
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Rečeno je da su u vrlo kratkom roku donijeta tri rješenja, a na jedno radno mjesto uzeta su dva 

nastavnika. Također, spomenuto je i pitanje klasne podjele . O ovom pitanju smo razgovarali na 

prethodnoj sjednici i ja sam lično dao neka pojašnjenja o tome. Za pojašnjenja koja sam dao, ne 

morate ih spominjati, ali to želim da napomenem, kada je u pitanju podjela klasa . Podjela časova 

je zaista dobra, teren je fizički pripremljen, ali se baziramo i na Pravilniku koji dozvoljava podjelu 

odjeljenja u planinskim selima. Pročitaću Uredbu koja je još na snazi i gde se nalazimo – zaista, 

to je Administrativno uputstvo br. 18/2009 od 28.08.2009. Pomenuću član 7, gde piše: Broj 

učenika po paraleli u osnovnoj i srednjoj školi – navešću samo predškolske 5 i 6, i od 7-9. 

Dozvoljena su planinska područja sa minimalno do 5 učenika, sa paralelnim zadnjim dijelom. 

Dakle, na osnovu ove Uredbe, mi smo podijelili nastavu fizičkog u dva razreda umjesto na jedan. 

Rečeno je da ima nastavnika koji imaju preko 40 sati. Nije istina, ako hoćete da tvrdite da nije 

istina. Osoba, nastavnik, koja zadržava dodatne sate, zadržava ih dobrovoljno, bez plaćanja. Sa 

punom odgovornošću izjavljujem da osoba, nastavnik, profesor koji drži sate, dobrovoljno ih drži, 

bez plaćanja i ne dobija platu dok ih ne zadrži. Spomenuto je smjenjivanje direktora Ministarstva 

obrazovanja "Ruzhdi Berisha" . Želim nešto reći: Otpuštanje nije politika. Da je bilo politički, kad 

sam preuzeo mandat gradonačelnika, narod je glasao za promjene, ja imam puno para da napravim 

promjenu, nemojte mene birati za tog direktora. To nije politička odluka, odluka je da je ovaj 

direktor prekršio zakon. On je prekršio QRK Uredbu br. 19/24 za procedure izbora i imenovanja 

direktora i zamjenika direktora, nastavnika, stručnih saradnika, asistenata, instruktora i sekretara 

javnih obrazovno-obrazovnih i kvalifikacionih ustanova IEAA preduniverzitetskog obrazovanja . 

Dotični direktor je prekršio član 17. ovog pravilnika, kojim se navodi raskid ugovora. Direktor 

DKA, koji je glavni poslodavac direktora, kada je istraživao da je prekršio ovu Uredbu i ovaj član, 

odveo je predmetnog direktora na Disciplinsku komisiju. Ovaj direktor je u članu 17. prekršio 

tačku 1.4.2, donosio odluke i obavljao aktivnosti u školskoj ustanovi suprotno podzakonskim 

aktima i odlukama MOSTI za preduniverzitetsko obrazovanje i opštinskim propisima. Donio je 

odluku da nezakonito prihvati... činio je i druge prekršaje, sakrivao je sate, za koje je direktor DKA 

izjavio svim direktorima da se proglase prekomjerni sati . Ima skrivene satove. Takođe, ovaj 

direktor je u sukobu interesa, jer je istovremeno i direktor Gimnazije i direktor saobraćajnog 

društva, pobjednika tendera za prevoz učenika srednjih škola. Ali on nije optužen za to, on je 

optužen za to, za član 17, tačka 1.4.2. Postoje i drugi prekršaji o kojima ćemo kasnije razgovarati. 

Postoji mnogo prekršaja, uključujući zloupotrebu , finansijsku i sl., ali trenutno je optužen za ovo 
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pitanje. Disciplinska komisija radi u tom pravcu, i direktor je bio malo izdašniji, tražio je da se 

protiv njega preduzmu dvije mjere: spuštanje pozicije ili napuštanje posla. Dakle, Komisija ima 

dvije mogućnosti i na osnovu odluke Komisije nastavit će i djelovati u tom pravcu. Rečeno je da 

sam ja kao predsjednik naredio direktoru da upiše jednog mog učenika u medicinsku paralelu. Ovo 

ne stoji, ovo je čista laž, to je kleveta i nije istina. Prije svega , godinu dana sam istraživao da ima 

prijavljene studente van kriterijuma. Pozvao sam bivšeg direktora u kancelariju, rekao sam mu da 

je preko konkursa dozvoljeno da budu primljena 22 studenta . Rekao sam i direktorici Zeniji kada 

je došla . Rekao sam ti da ne grešiš da ideš na intervenciju jer ću te otpustiti ako intervenišeš i 

narediš direktoru Gimnazije da se prijavi studenti van kriterijuma. Sada, prethodni direktor 

prosvjete, znam da nije išao i nije intervenisao , niti je pitao odlučno od strane direktora Gimnazije 

da ne čini takve ustupke. Ima li još neko, Zenia , ili ne, ne znam. Kažem sa punom odgovornošću 

da ne znam ni ko je registrovan . Saznao sam prije 3-4 mjeseca da je tako nešto urađeno, prijavio 

je šest učenika. Kada predsednik nema upis učenika ko je direktor Gimnazije ko je upravnik, sa 

upisom studenti van kriterijuma. Predsjednik Komisije za evaluaciju, koji je bio tamo, je prije 

nekoliko mjeseci prijavio svoju unuku . Zašto? Jer nije ispunio uslove! Dok je snimio ugao koji je 

želio . Zbog toga je prekršio član 1.4.2, te je iz tog razloga upućen Disciplinskoj komisiji. 

Električne i benzinske kosilice: Pročitao sam reakciju PDK - pusti video - ne znam zašto su tako 

reagovali, ali istina je sledeća: Kosilice koje smo naručili na osnovu ugovora, pre- merenje i 

predobracun nalaze se u magacinu opstine i ako ne zelite mozete da odete da ih fizicki vidite tamo, 

ako ne zelite mi smo ih pripremili i video koji možete pogledati. Ako želite, možemo - kolica vas 

čekaju napolju - idemo i bez njih u magacin, koji su još malo jači. Tamo moli za 1400, dao mu je 

1600, jer 1400 nema nigdje . Sa benzinom su i ima 12 komada u magacinu, tu su vise od mesec 

dana. Dakle, ova vaša reakcija koja je nastala na društvenim mrežama, ne znam zašto je izviždano 

i zbog čega se izviždalo. Nastavljam sa ostalim stvarima dok video ne bude spreman. Rečeno im 

je zašto se uplata KKSB-a ne vrši. Od kada se primjenjuje Zakon o platama, ja sam predsjednik 

KKSB-a, ni ja ne primam platu. Ali nijedan član KKSB-a ne prima uplatu, iako smo nekoliko puta 

uplate primali Ministarstvu finansija, ono ne vrši isplatu. Ali čini mi se da se to ne radi ni u jednoj 

opštini, ne samo u opštini Dragaš. Rečeno je zašto su formirani seoski saveti kada ih se ne pita, 

posebno u slučaju poplava. Seoska vijeća i gradonačelnici imaju ključnu ulogu u procjeni štete 

tokom poplava koje su bo. Oni su čak bili i glavni rukovodioci koji su odveli Opštinsku komisiju 

po kućama, za štetu koja je učinjena po selima, posebno u porodičnoj privredi i poljoprivredi. 
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Nismo obradili uplatu , ne mogu reći da smo izvršili uplatu iako oni nisu. Mi to nemamo, to je 

naše izdanje, ne znam da li možemo da dobijemo ovu uplatu ili ne, ali nemamo je sami. Ne zato 

što ne želimo, ali ovo je propust, nije mi ni palo na pamet da tako nešto radimo. Pustio sam zvuk 

videa. Ovo je službenik koji je takođe raspoređen kao depoist , on ide u magacin koji se nalazi u 

Šajnji , u stručnoj školi, i otvara pakete ovih kosilica na kojima je zapaljeno lišće . Što se tiče 

incidenta u Brodu , čuo sam od direktora Urbanizma. On je bio u kancelariji, obavestio me je i 

odmah smo preduzeli mere da rešimo ovaj problem, jer se radilo o imovinskom sporu. Ali znate 

da nekretnine, katastar i međe ne radi opština, to je nadležnost Agencije za geodeziju . Možda ima 

i grešaka, ali one su napravljene u vrijeme kada je rađeno snimanje iz zraka i kao takve su 

evidentirane i u katastru. Čuo sam , jako mi je žao što je došlo do ovog incidenta - ne znam da li 

je to bio incident ili prijetnja - ali naravno policija je obaviještena o ovom pitanju, ali sam zamolio 

direktora da preduzme sve mjere za izbjegavanje ovog problema. Radi se o osobi koja je srpske 

nacionalnosti, deklarisana kao Srbin, i nije dobro da ako se zaista desila neka pretnja, da je ta osoba 

upućena njemu, a ako je bilo pretnje da nisam znao, ali sam zamolio direktora Urbanizma da se 

ozbiljno pozabavi ovim pitanjem. Asfaltiranje puta Globoćica-Kruševo nije u nadležnosti opštine. 

Što se tiče peticije sela Radeshë , peticije i dozvole za korišćenje te vode za 15 sela, ovaj posao je 

uradila prethodna vlast. Čak i sa peticijom, on je obezbedio da selo Radeshë prihvati da se ova 

voda uzme u upotrebu. Na osnovu ove peticije prethodna vlast je pokrenula i projekat Vodovoda. 

Nakon preuzimanja naše vlasti, ne znam ko je, namerno ili nenamerno, ovaj sporazum koji je 

opština sklopila sa selom Radeshë , sa rukovodstvom sela Radeshë , izgubljen, uklonjen iz Opštine 

i sakriven. Sumnjam da se to namjerno krije, da u saradnji sa vama onda pokrećete ovaj problem 

ovdje, da se tamo voda navodno uzima nasilno i bez dozvole. Ali, zahvaljujući nekim odgovornim 

građanima, dostavili su nam ovaj sporazum i mi ga imamo, sporazum koji je prethodna vlast 

potpisala zajedno sa građanima. Takođe, na osnovu tog sporazuma, nastavili smo projekat 

vodosnabdijevanja za 15 sela. Rečeno je da se praktična strana ne održava, nije istina. Praktična 

strana u stručnoj školi se održava. Za radno vrijeme ne znam, direktor će odgovoriti. Ali praktična 

strana se održava, vozimo đake u Prizren autobusom, autobus ide i dva-tri puta nedeljno, ne znam, 

ali se održava i ovde u KKMF-u. Rečeno je da je građanin sela Kosava u medijima, preko Fejsbuka 

, izjavio da ja, kao predsednik, ne puštam Komisiju na mesto događaja. Ovo je takođe kleveta te 

osobe, nije tačno. Juče je ovo pitanje postavio i jedan član KPF-a i ja sam mu takođe odgovorio 

da to nije tačno. Jučer sam pozvao predsjednika Komisije u kancelariju, on je rekao da X osoba, 
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koja se javila , nije podnijela zahtjev Opštini da Komisija dođe na lice mjesta. Nema zahtjeva sa 

njegove strane, čak i pošto nema zahtjeva, Komisija ne sanja da je oštećen. Postoje prilike koje su 

date, ali on nije dao zahtjev. Iako sam nekoliko puta u medijima - na Fejsbuku - tražio od građana 

da se pojave u Opštini, da snime svoj zahtev. Što se tiče spiska repatrirana koji su primili pomoć, 

rekao sam članu Komiteta da ovaj zahtev uputi u pisanoj formi Kancelariji za zajednice i povratak. 

Problem u selu Rrenc , što se tiče vodosnabdevanja, znam da tamo nema problema, ako bude, 

rešiće se. Ukoliko je put oštećen , biće popravljen i vraćen u prethodno stanje. Na groblju je 

problem, štetu pravi firma. Tu će biti izgrađen zaštitni zid, ali ove godine to neće biti moguće. Što 

se tiče rasvjete, ugovor je potpisan , određen je rukovodilac projekta, određen je i supervizor 

projekta, rasvjeta će početi i završiti ove godine u selu Rrenc . Govorilo se i o koaliciji VV-LDK, 

prošle su tri godine i ne moramo se više baviti time. Pomenuli ste glasove, ali ipak ima građana, 

birača, članova VV koji su glasali za mene u drugom krugu, takođe u trećem, kada je glasanje u 

inostranstvu glasalo za mene , ja to znam i ja sam zahvalan. Mnogo puta mi se spominje Božja 

kamera, rekao sam da će se Božja kamera koristiti za dobra djela. Kada mi je postavljeno pitanje 

u Prištini, tražio sam više od božije kamere za korupciju. Govorilo se da smo direktore birali 

nezakonitom komisijom. Ministarstvo prosvete, koje vodi VV u Prištini, saznalo je za nelegalnu 

komisiju, ako je nezakonita. Ne kažem da je to nezakonito, ako kažete da ste jako u krivu. Komisiju 

je izabrala Skupština, odneli smo je u Ministarstvo, ona je rekla da je legalna. Spomenuta je i 

poslanička supruga , bilo je dosta debate o ovom pitanju, ovo pitanje je ispolitizovano , čak i u Jeta 

Xharra . Naveli ste da je 12 sati, ispostavilo se da je 16 sati a ne 12 sati , netačno ste informisali . 

Ja, zajedno sa predsedavajućom, zalažem se za rešavanje problema u naredna četiri sata, samo smo 

vam rekli da uputite zahtev u pisanoj formi direktoru u Blaču , a on će ga onda proslediti direktoru 

obrazovanja. Ako direktor obrazovanja ne riješi problem, predsjedavajuća i ja ćemo riješiti ovaj 

problem bez ikakvih problema. Međutim, ni danas nema potražnje. Ako imate zahtjev, dajte da ga 

vidim. Po zakonu, morate podnijeti zahtjev da ispunite normu. Što se tiče jama i brda, to je jama, 

brdo na putu Brruti , jeste. Predradnik je priznao da je napravio grešku i poboljšao se . Skinuo sam 

ga i stavio novu. Za razliku od vas, mi ne prihvatamo loše obavljene radove. Dodali smo ih još 

jednom. Čak i za onaj asfalt u Brrutima gdje ste napravili veliku buku, mi smo ga poboljšali. A 

onaj drugi ovde u Rapči , da ima klizišta na 5-6 mesta i da Ministarstvo jeste, zašto niste ovde digli 

buku, rekao sam Ministarstvu da to popravi. Ovi poslovi su slični. Ne pravim buku, jer veoma 

poštujem zamenika ministra za infrastrukturu. Puno postovanja, cak i javno to kazem. Čak i sa 



30 

 

video snimkom sam mu se zahvalio na doprinosu i investicijama koje ulaže u opštinu Dragaš, što 

se putne infrastrukture tiče. Kažem da imam kameru za Boga, a ti to ironično spominješ . Za 

fudbalski klub i ciscenje rijeke nije dobro, sad je Muharem preminuo, imam ga za druga iz razreda, 

a imam ga i za prijatelja. To što se priča da je napustio posao je apsolutna neistina. U Gimnaziji je 

radio kao profesor do 2004. godine . Ali normalno, kada se završi konkurs, on je bio nediplomac, 

znači do 2004. je radio kao diplomirani, ili sa dve, tri godine fakulteta, ne znam. Sada, 2004. 

godine, drugi ljudi su diplomirali , sa fakultetom, sa diplomama i počeli da rade. Kada nema 

odgovarajućeg, uzima se onaj ko ima diplomu. Koliko ja znam, tvoj otac je bio inžinjer 

elektrotehnike , a ne matematičar . Zbogom - ćao, ekonomista zna više matematike od električara. 

Jedan poslanik je rekao da sam jako slab u matematici. Dobro da je prihvatio, jer sam ga video i 

pre dve sednice da je jako slab, da kada je držao sastanak, ne znam kako su te cifre izašle, izašle 

su na 56 hiljada ili ne znam znam koliko. 30.000 eura, pogriješio sam, stvarno si dibidus u 

matematici, napravi ove greške. Rečeno je da je direktor Gimnazije izabran radom Ministarstva. 

Ne! Učinak direktora Gimnazije mjeri DKA, a ne Ministarstvo. Ako ne vjerujete, uzmite knjigu i 

pročitajte je. Znaš koju knjigu. Što se tiče poplava u Kuku , sada sam razgovarao sa kancelarijom 

za nabavke, znate da smo u roku od dvije sedmice procijenili štetu od infrastrukture. Opštinska 

komisija je pripremila predmjere i predračune, projekte, a mi smo ih odnijeli i Ministarstvu. Tražili 

smo od Vlade da nam pomogne , čekali smo dva mjeseca, nije nam pomogla . Tada smo primorani 

da obezbedimo alternativna sredstva. Dobili smo ih od Roba i usluga, takođe smo poništili tender 

koji je bio otvoren za obnovu Opštine , ovim sredstvima smo završili projekte i istovremeno 

raspisali tender za Brešanu , Kuk i Košavu . Nažalost, kompanija koja je dobila tender za Kuk bila 

je 30.000 eura jeftinija od druge, požalila se druga kompanija OShP -u . Što se tiče radova u 

Brešani i Kosavi , kompanija se nije žalila i ugovor je potpisan . U Brešani su radovi pri kraju, 

sada počinju, od sutra, i na Kosavi . Rok za reklamacije ističe sutra, a ugovor za Kuki će biti 

potpisan sutra ili prekosutra . Na sreću, osoba koja se prvi put žalila je htjela da se žali i ovoga 

puta , zahvaljujući ljudima koji su razgovarali sa njim se povukao, jer nema osnova, a nema osnova 

ni prvi put. PShP ga je vratio, ali stvar je ostala u PShP- u mjesec dana. Zvao sam ga 22 puta PRSO 

za ovaj broj Kukija , čak sam i na kraju toj osobi rekao ovako: Bog i ti! Rekao mi je: Krytear , 

dosta si me suzio , nakon 15 minuta je doneo Odluku i proces je deblokiran . Što se tiče branja 

voća od strane građana Albanije, i ja sam istog mišljenja kao i Vi. Ja sam ih sprečio da dođu i beru 

planinsko voće koje je naše vlasništvo, ali odlukom Vlade Kosova da otvori granicu sa Albanijom, 
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ti građani imaju pravo da izađu gde hoće , da uđu gde hoće Takođe imam pitanje u Ministarstvu 

unutrašnjih poslova, nisam imao pravo da donosim ovu odluku. Nismo imali pravo da ih sprečimo 

da dođu , jer je to slobodno kretanje. Jedino što možemo da uradimo je da to voće koje oni skupe 

ne daju da bacim tamo, ja ih teram da ih ovde prodaju. Imali smo ovo pravo. Ali i nešto drugo. 

Obišao sam ta sela, kada se popravljao ovaj put, za koje Ministarstvo, izgleda, dolazi sutra sa 

inauguracijom. Ishalla me je zvao kao bog kuće , jer me nije zvao prošli put . Kao načelnik opštine, 

moram da kažem ministru kada dođe ovde da ga poseti . Čak i premijera, bilo koga, načelnika 

općine normalno treba obavijestiti . Naravno, on ima pravo da dođe i bez da me obavesti , ali je 

pravilo i kultura da je obavestio načelnika opštine da ćemo sutra doći da presečemo vrpcu tog puta. 

Ali ako me ne obaveste, nije problem, nije smak sveta. Pominje se pitanje " Avoka " za koji ste 

rekli da promoviše ovu proizvodnju MU. Nisam ga vidio, ali ako je tako nešto uradio, nije u pravu 

i ne bi trebao tako nešto. Međutim , " Avoko " je nevladina organizacija u koju se nemamo pravo 

miješati . Međutim, " Avoko " je dobio i projekte od Opštine, pa se ne usuđuje da tako nešto uradi. 

Ona prvo mora da promoviše produkciju opštine, pa onda Kosova. Što se ostalih proizvoda tiče, 

nije dobro, iako mi se čini da je MU iz Slovenije. Nije prekršio međunarodno pravo jer ga je 

promovirao , ali je prekršio moralnu stranu. Ne znam, zaboravio sam juče , ali ako sam nešto 

zaboravio tu je direktor DKA, možda neko drugi ima pravo da razgovara sa mnom. Hvala vam 

puno! 

Arijeta Skeraj : Hvala! Pošto nije naveo nijedno ime, onda prepuštamo riječ direktoru za 

obrazovanje, jer je u tom pravcu postavljeno mnogo pitanja. Zahvaljujem predsjedniuku što je bio 

do sada sa nama! Sada dolazi delegacija iz Makedonije da potpiše prekogranični sporazum . Dakle, 

moram provjeriti imam li kvorum ili ne. Onda sam molio medije, direktor prosvete može da vam 

da odgovor, molio sam medije da im kažu gde je opozicija. Sada molim pravnog službenika da mi 

kaže da li postoji kvorum! Nema kvoruma, zatvaramo ovu sjednicu! Vidimo se na sledećoj sesiji! 


